
EN YENİ  TASARIML AR

YOZGATIN EN
MODERN MAĞAZASINDA

Bahçeşehir Mahallesi Adnan Menderes 
Bulvarı No:194/A Merkez / YOZGAT

0 (354) 217 14 66
0 (546) 916 16 66

EM
LAKTA

15.
YIL

garantigrupemlak.sahibinden.com
KURUMSAL EMLAK OFİSİNİZ

Lise Caddesi H.Bozkurt Apt

 Kat:1 No:2

0532 652 60 70

Garant Grup Emlak 
 www.garantigrupemlak.com

“İşnz Garant İle Yapın Hayata Güvenle Bakın” 

Batuhan ALKANHayri ALKAN &

cagangroup.com.tr

caganmagazalaricaganemlakgayrimenkul.comcaganreklam.com

Erkan çelik
0543 867 78 35
0354 212 74 34
A.Nohutlu Mah. Sinema Sokak Onur 
Kaytan Plaza 1/1 YOZGAT

02 ARALIK 2024 PAZARTESİ            Sayı: 3756 FİYATI: 4.00 TL                    www.yozgatcamlik.com

Çekerek’e Havalı 
Yatırım!

Çekerek Belediye Başkanı Üzeyir İnce, ilçedeki proje-
lerle turizmi geliştirmeyi hedeflediklerini ve Go Kart 

pisti ile tanıtım yapacaklarını açıkladı.
Çekerek Belediye Başkanı 

Üzeyir İnce, ilçede devam 
eden ve planlanan proje-
lerle turizmi geliştirmeyi 
hedeflediklerini belirtti. 
Rafting parkuru, Ziplane ve 
Go Kart pisti gibi projelerle 

ilçenin tanıtımını artırmayı 
ve ekonomiyi canlandırmayı 
amaçladıklarını ifade etti. 3'DE

Niğde Ömer Halisdemir Üniversitesi 
ev sahipliğinde, Yükseköğretim Kurulu 
(YÖK) Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar’ın 
katılımıyla “2030’a Doğru Yükseköğretim 
Vizyonu Toplantısı” düzenlendi. 2'DE

Yozgat Belediyesi Bozokspor, Ka-
radeniz deplasmanında Pazarspor’a 
2-1 yenilerek alt sıralardan kurtulma 
şansını bir kez daha erteledi.  12'DE

Anahtar Parti Sorgun 
İlçe Başkanı Murat 

Altınok, parti teşkila-
tını hızla kurduklarını 
ve Yavuz Ağıralioğlu 
liderliğinde siyaset-

teki tıkanıklığı aşmayı 
hedeflediklerini 

belirtti.

Yozgat Emniyeti 
Sahada!
    Yozgat’ta 1.324 va-
tandaşa güvenlik bil-
gilendirmesi yapıldı, 
224 öğrenciye trafik 
eğitimi verildi. 5'DE

Boğazlıyan’da Çalışmalar  
Devam Ediyor!

Sarıkaya’da Büyük 
Altyapı Hamlesi!

Sarıkaya Belediye Başkanı Os-
man Gözan, ilçede yürütülen önemli 
projeler hakkında bilgi verdi. 

Başkan Gözan, belediye ekiple-
rinin ilçenin farklı bölgelerinde çok 
sayıda projeyi sürdürdüğünü ve bu 
projelerin Sarıkaya'nın altyapısından 
ulaşımına kadar geniş bir yelpazeyi 
kapsadığını söyledi.  6'DA 

Yozgat’ın Bo-
ğazlıyan ilçesinde 

altyapıdan üstyapıya 
kadar pek çok pro-
jeyi hayata geçiren 

Belediye Başkanı 
Gökhan Coşar, ilçede 
sürdürülen çalışmalar 

hakkında açıklama-
larda bulundu.  7'DE

CHP 27. Dönem Yozgat Milletvekili Ali 
Keven, CHP Genel Merkezi'nde gerçek-
leştirilen belediye başkanları toplantısı-
na Yozgat’tan katılım olmamasını eleştir-
di.  4'DE

KEVEN TEŞKİLATI 
TOPA TUTTU 

Yozgat’ın önde gelen yerel 
alışveriş marketlerinden 
GİMAT Marketler, büyük 
indirim kampanyası ile Yoz-
gat halkına bütçelerine katkı 
sağladı.  GİMAT Marketler, 

29 Kasım - 1 Aralık tarihleri 
arasında düzenlediği Cu-
ma’dan Pazar’a büyük indirim 
kampanyasıyla Yozgat halkı-
na uygun fiyatlarla alışveriş 
fırsatı sundu.  2'DE

Yozgatlı yine kazandı! 
Teşekkürler Gimat!

GİMAT GİMAT 
Marketler, Marketler, 
Yozgat'ta Yozgat'ta 
büyük in-büyük in-
dirimlerle dirimlerle 
müşterilerin müşterilerin 
ilgisini çekti.ilgisini çekti.

KURUCU İLÇE 

BAŞKANINDAN 

ÇAMLIK TV’YE ÖZEL 

AÇIKLAMALAR

YÜKSEKÖĞRETİMDE 
YENİ DÖNEM

Partinin teşkilatlanma çalışmaların-
da önemli bir merkez olan Yozgat’ın 
Sorgun ilçesi, yeni bir siyasi hareketin 
başlangıç noktalarından biri oldu. Bu 

kapsamda, tecrübeli siyasetçi Murat 
Altınok, Anahtar Parti Sorgun İlçe Baş-
kanı olarak atandı ve görevine hızlı bir 
başlangıç yaptı. 3'DE

İLK ADIM SORGUN!

KARADENİZ 
VURGUNU

2
1-
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Yozgat yapısı 
ve yerleşim 
alanı itibariy-
le daracık bir 
alana sıkış-
mış durum-
da. Özellikle 
binaların 
plansızlığı 
dikkat çeki-
yor
. Bu da 
şehrin dar 
bir alana 
sıkışmış 
olmasından 
kaynaklanı-
yor.
 Ne yazık ki 
şehir merkezinde ge-
nişleyecek alan kal-
madı. Bundan herkes 
rahatsız. 
     Sıkıntılı olan bir 
başka konu da tra-
fik durumu. Özellikle 
şehir merkezinde trafik 
oldukça sıkışık ve alış 
veriş imkanı da yok 
gibi... Yani aracınızla 
bir dükkanın önünde 
durup alışveriş yapma-
nız imkansız. 
     Park sorununun 
ayyukta olduğu da bir 
gerçek.  
     Yolları genişletmek 
mümkün mü? Müm-
kün gözükmüyor. Şehir 
merkezinde bazı alanla-
ra otopark yapmak için 
de binaları ve yapıları 
yıkıp yeni otoparklar 
yapılabilir ama bu bize 
çok pahalıya mal olur. 
Bir kaç iş hanının yanlış 
ve düzensiz yapılmış 
olması bunu da imkan-
sız hale getirdi diyebi-
liriz.  
    Trafiğin bu denli 
sıkışmış olması kazaları 
da artırıyor maalesef. 
Defalarca şu konuya 
dikkat çektik. Trafiği 
rahatlatalım diye yol-
ları bölmek asla çözüm 
değildir. 
     Aksine ana yolların 
genişletilmesi gereki-
yor. Yolların daraltıl-
ması ve dar yolların 
bölünmesi trafik akışını 
zorlaştırır ve kazalara 
neden olur. Bu trafik 
kurallarına da aykırı bir 
durumdur. 
     Malum il trafik ko-
misyonumuz var. Bu 
konularda yetkili olan-
lar da onlardır. 
     Yani şehir merke-

zindeki her 
türlü uygu-
lamalar bu il 
trafik komisyo-
nundan geçer. 
     Yolların 
genişletilmesi, 
park yerle-
ri, tek yönlü 
yollar ve trafi-
ğe kapatılacak 
yollar trafik 
komisyonun 
kararı ile uygu-
lamaya konu-
lur.  
     İzlediğim 

ve gördüğüm kadarıyla 
rast gele yollar bölünü-
yor ve daraltılıyor. 
     Trafiğin akışı engel-
leniyor. Allah korusun 
bu kazalara davetiye 
çıkaracak olan bir uy-
gulamadır. 
     Bizim amacımız 
şehir trafiğini rahatlat-
mak mı; yoksa trafiği 
karmaşık hale getir-
mek midir? Siz bunu 
bir rahatlama olarak 
görebilirsiniz ama araç 
sürücüleri için bu konu 
sıkıntılı bir konudur.  
     Esnafımız için de 
sıkıntıdır. Müşteri gele-
cek yakın bir noktada 
durabilecek eşi ve ço-
cukları ile alış verişini  
yapacak ve aracını da 
güvende hissetmesi ge-
rekecek, sizce de öyle 
değil midir?...  
     Zaman zaman 
sözünü ediyoruz: Bu 
şehrin bir “ Kent Kon-
seyi” olmalı bu konsey 
şehre yön verebilmeli. 
Her kesimden temsilci 
bulunmalı belediyelere 
ve yöneticilere teklifler 
sunabilmelidir. 
    Aslında bu konsey 
şehrül emin görevini de 
yürütmeli 
siyaset üstü olmalı ve 
halkın görüş ve düşün-
celerini yansıtmalıdır.  
Kent Konseyini önem-
seyen iller var başaralı 
çalışmalar da yürü-
tüyorlar görebildiğim 
kadarıyla... 
     Şüphesiz ki görev 
kutsaldır. Halka hizmet 
etmek de şerefidir. Yıl-
lar geçer ömür de göre
v de biter; önemli olan 
gök kubbede hoş bir 
seda bırakıp Allah razı 
olsun bu millete hizmet 
etti dedirtebilmektir.

Şehrin Trafiği 
Rahatlatılmalı 
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Yükseköğretimde 
Yeni Dönem

Yozgatlı yine kazandı! 
Teşekkürler Gimat!

Yozgat’ın önde gelen 
yerel alışveriş marketle-
rinden GİMAT Marketler, 
büyük indirim kampanyası 
ile Yozgat halkına bütçele-
rine katkı sağladı.  
     GİMAT Marketler, 29 
Kasım - 1 Aralık tarihleri 
arasında düzenlediği Cu-
ma’dan Pazar’a büyük indi-
rim kampanyasıyla Yozgat 
halkına uygun fiyatlarla 
alışveriş fırsatı sundu. Yüz-
de 50'ye varan indirimlerle 
vatandaşlar, bütçelerine 
katkı sağlayarak alışverişin 
keyfini çıkardı.

 
     BÜTÇE DOSTU OLDU 
     Gimat Marketler Kasım 
ayının son haftasında Cu-
madan Pazar’a isimli muh-
teşem indirimlerle Yozgat 
halkına uygun fiyatlar ve 
süper indirimlerle rahat 
nefes aldırdı. Birçok ürün-
de yaptığı yüzde 50’lilere 
varan indirimlerle vatan-
daşlar alışveriş yapmanın 
keyfini yaşadı. 
   Geniş ürün yelpazesi ve 
uygun fiyatlarıyla Yozgatlı-

ların vazgeçilmez alışveriş 
adresi haline gelen GİMAT 
Marketler, sunduğu 
fırsatlarla bölge halkının 
yüzünü güldürdü. Gıda 
ürünlerinden temizlik ürün-
leri, manav reyonundan et 
ürünlerine kadar ürünlerde 
yaptığı süper kampanya ile 
Gimat marketler yine Yoz-
gat halkının gözdesi oldu. 

 
     İNDİRİMLER 

DEVAM EDECEK 
     Gimat Grubu Yönetim 
Kurulu Başkanı Zafer 
Özışık, Yozgat halkına her 
zaman hizmet etmekten 
mutluluk duyduklarını 
söyledi. 
     Özışık, “Gimat Market-
ler olarak her yıl yaptığımız 
ve geleneksel hale getir-
diğimiz Kasım ayı indi-
rimlerimize Yozgat halkı 
tarafından büyük ilgi gör-
dü. Kendilerine bizlere ver-
diği desteklerden dolayı 
teşekkür ediyorum. Gimat 
Marketler olarak halkı-
mızın her zaman yanında 
olmaya devam edeceğiz. 

Yapacağımız indirimlerle 
halkımızın bütçesini rahat-
latacağız. Gimat Marketler 
olarak düzenlediğimiz ve 
her hafta Perşembe günleri 
yaptığımız Mutlu saatler 
ve günlük indirimlerimiz 
devam edecek” dedi. 

 
      MÜŞTERİLERDEN 

 TEŞEKKÜR 
     Gimat Marketler tara-
fından yapılan Cuma’dan 
Pazar’a kampanyasına 
alışveriş keyfini sürdüren 
müşteriler teşekkür etti. 
Ramazan Akdeniz isimli 
vatandaş, “Gimat müthiş 
indirimler yaptı. Bizlerde 
bu indirimlerden birşeyler 
aldık. Yaptığı indirimlerden 
dolayı Gimat marketlere 
teşekkür ediyorum” 
     Ethem Baştürk ise, “Gi-
mat’a yaptığı indirimlerden 
dolayı teşekkür ediyoruz. 
Çok güzel kampanya 
düzenledi. İndirimlerin 
olmasına vesile olan Zafer 
beye ve ekibine teşekkür 
ediyorum.”

 MEHMET KALABALIK

Niğde Ömer Halisdemir 
Üniversitesi ev sahipliğinde, 
Yükseköğretim Kurulu (YÖK) 
Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar’ın 
katılımıyla “2030’a Doğru Yük-
seköğretim Vizyonu Toplantısı” 
düzenlendi. 
     Yozgat Bozok Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Evren Yaşar, 
toplantıya katılarak yükseköğre-
tim sektörünün geleceğine dair 
önemli görüşmelerde bulundu.

 
     STRATEJİK PLANLAR 

ELE ALINDI 
     Toplantıda, Türkiye’nin 2030 
yılına kadar yükseköğretim 
alanında ulaşmayı hedeflediği 
vizyon ve stratejik planlar ele 

alındı. YÖK Başkanı Prof. Dr. 
Erol Özvar, toplantının açılış 
konuşmasında, yükseköğre-
timin kalitesinin artırılması ve 
üniversitelerin topluma daha 
fazla katkı sağlaması gerektiği-
ne vurgu yaptı. 
Toplantı, üniversitelerin eği-
tim-öğretim süreçlerinin yanı 
sıra araştırma, inovasyon ve 
uluslararası işbirlikleri alanın-
daki gelişmelerin tartışıldığı 
verimli bir ortam oluşturdu. 
2030’a doğru yükseköğretim 
vizyonunun şekillendirildiği bu 
toplantının, Türkiye’nin eğitim 
alanında önemli bir dönüm 
noktası olması bekleniyor. 

HABER MERKEZİ
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Çekerek’e Havalı 
Yatırım!

Çekerek Belediye Başka-
nı Üzeyir İnce, ilçede devam 
eden ve planlanan projelerle 
ilgili önemli açıklamalarda 
bulundu.  
     Görev süresinin başından 

itibaren önceki dönemde 
tamamlanamayan proje-
lere öncelik verdiklerini 
ifade eden İnce, milli 
servetin korunması ve 
değerlendirilmesi ge-
rektiğine vurgu yaptı. 
     Başkan İnce, 
“Bizden önceki pro-
jelerin atıl kalması 
söz konusu olamaz. 
Milli servetimiz 
olan bu projeleri 
değerlendirmek, 

ilçemizi daha da 
güzelleştirmek için elimiz-
den geleni yapıyoruz” dedi. 
potansiyelini artırmak ama-

cıyla yeni projeler üzerinde 
çalıştıklarını belirtti. İlçede 
daha önce başlanan rafting 
parkurunun tamamlanması 
için çalışmaların sürdüğünü 
ifade eden Başkan, heyecan 
verici bir Ziplane projesinin 
de müjdesini verdi. 
     İnce açıklamasında, “Şato 
ve bungalov evleri bölge-
sinde hayata geçireceğimiz 
Ziplane projemizi Nisan veya 
Mayıs ayında tamamlamayı 
hedefliyoruz. Bu projeyle 
ilçemizin turizm açısından 
daha fazla tanınmasını sağla-
yacağız” diye konuştu.

 
     GO KART PİSTİ İLE   

ÇEKEREK’E HAREKET 
KATILACAK 

Çekerek’in tanıtımına katkı 
sağlaması beklenen bir 
diğer proje de Şato bölge-

sinde yapılacak Go Kart 
pisti. Başkan İnce, “Go kart 
pistimiz, sadece Çekerek 
halkına değil, çevre ilçe ve 
illerden gelen misafirlere de 
hizmet verecek. 

İlçemizi daha çekici 
kılmak ve ekonomimizi can-
landırmak amacıyla bu tür 
projelere devam edeceğiz” 
dedi.

 
     ÇEKEREK 

GELİŞMEYE 
DEVAM EDİYOR 

     İlçenin kalkınması ve tu-
rizmde söz sahibi olması adı-
na önemli adımlar attıklarını 
belirten İnce, tamamlanan 
ve devam eden projelerin 
Çekerek’i daha cazip bir 
yer haline getireceğine olan 
inancını dile getirdi.

 TARIK YILMAZ

Partinin teşkilatlanma 
çalışmalarında önemli 
bir merkez olan Yozgat’ın 
Sorgun ilçesi, yeni bir siyasi 
hareketin başlangıç noktala-
rından biri oldu. Bu kap-
samda, tecrübeli siyasetçi 
Murat Altınok, Anahtar Parti 
Sorgun İlçe Başkanı olarak 
atandı ve görevine hızlı bir 
başlangıç yaptı. 
     Anahtar Parti’nin Yoz-
gat’taki teşkilatlanma çalış-
maları, özellikle Sorgun’da 
yoğun bir şekilde devam 
ediyor. Sorgun İlçe Başkanı 
olarak atanan Murat Altınok, 
Çamlık Medya Genel Yayın 
Yönetmeni Tarık Yılmaz’a 

çok özel açıklamalarda 
bulundu.

 
     ANAHTAR PARTİ 

SORGUN 
İLÇE BAŞKANI 

     Sorgun’da siyasete ve 
toplumsal sorunlara uzun 
yıllardır aşina bir isim olan 
Murat Altınok, Anahtar 
Parti’nin ilçe başkanlığına 
getirildi. 

Altınok, oluşturduğu 
geniş kapsamlı yönetim 
kadrosuyla Sorgun’da yeni 
bir heyecanın öncüsü olma-
yı hedefliyor. 
Altınok, teşkilatlanma sü-
recine ilişkin yaptığı açık-

lamada, “Yönetim listemizi 
oluştururken büyük bir 
özen gösterdik. Hukukçu, 
mühendis, mimar, sanayici 
ve esnaf gibi çeşitli meslek-
lerden temsilcileri bir araya 
getirdik. Vatanına ve milleti-
ne bağlı, ahlaklı ve güvenilir 
insanlarla çalışmak bizim 
önceliğimiz oldu. Amacımız, 
sadece bir siyasi hareket 
değil, topluma umut aşıla-
yan bir yapı kurmak” dedi.

 
     SORGUN’DAN 

YÜKSELEN LİDER: 
YAVUZ AĞIRALİOĞLU 

     Murat Altınok, Yavuz 
Ağıralioğlu’nun Yozgat’taki 

derin bağlarını vurgula-
yarak, onun liderliğindeki 
Anahtar Parti’nin bölge halkı 
için ne kadar önemli oldu-
ğunu ifade etti.  
Altınok, “Yavuz Bey, sade-
ce bir siyasetçi değil, aynı 
zamanda bu toprakların bir 
evladı. Babasının ve dede-
sinin siyasi geçmişi, onun 
bu hareketi daha anlamlı 
kılıyor. 

Ağıralioğlu’nun, rahmetli 
Muhsin Yazıcıoğlu’nun ide-
alleriyle yoğrulmuş bir isim 
olması, onun liderliğindeki 
Anahtar Parti’nin ilkelerini 
daha da güçlendiriyor” diye 
konuştu.

Anahtar Partisi Teşkilatlanma Çalışmalarını 
Yozgat’ta yoğun bir programla sürdürüyor

İLK ADIM SORGUN!
Türk siyasetinin tecrübeli ismi Yavuz Ağıralioğlu genel başkanlığında kurulan 

Anahtar Parti, kuruluş sürecindeki yoğun çalışmalarıyla dikkat çekiyor.

1968 yılında Sor-
gun’da doğan Murat 
Altınok, çocukluğun-
dan itibaren siyase-
tin içinde büyüdüğü-
nü belirtti. 

Babasının Milliyet-
çi Hareket Partisi’n-
de aktif bir görevde 
bulunmasının, onun 
siyasi bilincini şe-
killendirdiğini ifade 
eden Altınok, “1994 
yılında rahmetli 
Alparslan Türkeş’in 
desteğiyle siyasette 
önemli bir dönemeç 
yaşadım. İl Genel 
Meclisi Üyesi olarak 
Yozgat’ta çeşitli 
görevlerde bulun-
dum. Zamanla iş 
yoğunluğu ve ailevi 
nedenlerle siyaset-
ten çekildim, ancak 
hiçbir zaman top-
lumsal meselelerden 
kopmadım” dedi. 
     Altınok, geçmişte 
Büyük Birlik Parti-
si’nde de çeşitli gö-
revlerde bulunduğu-
nu hatırlatarak, “Her 
zaman milliyetçi ve 
muhafazakâr değer-
lere bağlı kaldım. 

Bugün Anah-
tar Parti’de görev 
alarak, bu değerle-
re hizmet etmeye 
devam ediyorum” 
ifadelerini kullandı.

Altınok, Yavuz Ağı-
ralioğlu liderliğinde-
ki Anahtar Parti’ye 
Sorgun’da büyük 
bir talep olduğunu 
dile getirdi. Ağırali-
oğlu’nun Sorgun’da 
doğup büyümesi ve 
burada kazandığı 
siyasi tecrübelerin, 
halkın ilgisini artır-
dığına dikkat çeken 
Altınok, şunları 
söyledi: 
“Sorgun halkı, siya-
setin tıkandığı nok-
taları net bir şekilde 
görüyor. 

İnsanlar artık yeni 
bir nefes, yeni bir 
bakış açısı arıyor. 
Yavuz Bey’in lider-
liği, bu beklentilere 
yanıt verebilecek bir 
güç. Bizler de Sor-
gun’da bu hareketin 
güçlü bir şekilde 
temsil edilmesi için 
elimizden geleni 
yapıyoruz.”

TECRÜBELERLE DOLU 
BİR SİYASİ YOLCULUK

Altınok, oluşturulan yönetim kad-
rosunun sadece siyasi bir ekip değil, 
aynı zamanda toplumun tüm kesimle-
rini kucaklayan bir oluşum olduğunun 
altını çizdi. 

“Avukatından esnafına, mühendis-
ten mimara kadar geniş bir yelpazede 
insanları bir araya getirdik. Her bir 
üyemiz, Sorgun’un değerlerini ve ihti-
yaçlarını temsil ediyor” dedi.

 
     SİYASETTE 

TIKANMIŞLIK 
ANAHTAR PARTİ 
İLE ÇÖZÜLECEK 

Anahtar Parti’nin kuruluş süreci, Tür-
kiye’de siyasetin mevcut durumuyla 
ilgili önemli bir tartışmayı da berabe-
rinde getirdi. 

Altınok, siyasetin uzun süredir tıkan-
mış bir yapıda olduğunu belirterek, 

Anahtar Parti’nin bu çıkmazı aşmak 
için bir fırsat sunduğunu ifade etti. 
     Altınok, açıklamasında, “Siyasetin 
mevcut yapısında halkın taleplerine 
yeterince yanıt verilemediğini görüyo-
ruz. Yavuz Bey’in liderliği, bu noktada 
büyük bir avantaj. 

Onun zihniyeti ve liderlik anlayışı, 
halkın ihtiyaçlarını doğrudan karşıla-
yabilecek bir potansiyele sahip” dedi.

     Altınok, Yozgatlılara seslenerek, 
Anahtar Parti’nin sadece bir siyasi ha-
reket olmadığını, aynı zamanda Yozgat 
için büyük bir fırsat olduğnu söyledi. 
      “Yavuz Ağıralioğlu gibi bir lider, 
Yozgat’ın yetiştirdiği bir değer. 

Bu topraklardan çıkan bir liderin 
desteklenmesi, sadece Yozgat’ın de-
ğil, Türkiye’nin de kazancı olacaktır.   

Rize gibi iller iki başbakan çı-
kartabiliyorsa, neden Yozgat’tan da 

bir başbakan ya da Cumhurbaşkanı 
çıkmasın? Yozgat halkının bu fırsatı iyi 
değerlendirmesi gerektiğine inanıyo-
rum” diye konuştu.

 
     DAHA GÜÇLÜ 

 YARINLAR İÇİN… 
     Sorgun’da oluşturulan teşkilat, sa-
dece yerel siyasete değil, aynı zaman-
da ulusal siyasete de önemli bir katkı 
sağlamayı hedefliyor. 

Parti binasının yakın zamanda 
hizmete gireceğini belirten Altınok, 
“Çalışmalarımız hız kesmeden devam 
ediyor. 

Yakında düzenleyeceğimiz tanı-
tım toplantısıyla Sorgun teşkilatımızı 
resmen duyuracağız. Halkımızın 
desteğiyle Anahtar Parti, Türkiye’nin 
geleceğinde önemli bir rol oynaya-
cak” dedi. TARIK YILMAZ



02 ARALIK 2024 PAZARTESİGÜNCELGÜNCEL

     Odgurmuş: 
Her zaman söy-
lüyorum. Sizi ve 
sizin gibileri an-
lamak mümkün 
değil. Bazen 
sizi hiç tanıya-
mıyorum. Çok 
tutarsız davra-
nıyorsunuz.
Monşer: Ha-
yırdır? Yine ne 
oldu da bizi 
tanıyamıyor 
muşsunuz?
     Odgurmuş: Bir si-
yaset takip ediyorsunuz, 
bugün birinin peşinden 
yarın başkasının peşin-
den gidiyorsunuz. Kendi 
tercihinizdir buna kimse 
bir şey diyemez. Herkes 
reyinde hürdür. Kim kimi 
desteklerse destekler. 
İstemezse de destekle-
mez. Bütün bunlar doğal 
şeyler.
     Monşer: E o zaman 
sorun ne? Sorun nerede. 
Biz de dediğiniz gibi ken-
dimize göre bir siyaset 
yapıyor. Bir yolda gidiyo-
ruz. Ama siz bunu beğe-
nirsiniz, ya da beğenmez-
siniz, orasını bilemem.
     Odgurmuş: Sizin si-
yaset yapmanızda, birini 
lider kabul edip onun pe-
şinde gitmenizde herhan-
gi bir sorun yok.
Sorun şurada: Şimdi; 12 
Eylül 1980 yılında asker-
ler siyasete müdahale 
ederek darbe yaptılar, 
tüm siyasi partileri kapat-
tılar mı? Evet kapattılar. 
Sizin ve bizim de bağlı 
olduğumuz siyasi partiyi 
de kapattılar mı? Evet 
kapattılar.
 Sizin gibi bazı kimseler 
kendilerine yeni lider-
ler, yeni partiler, yeni 
fikirler arayışına girdiler 
mi? Girdiler. Burada bazı 
arkadaşların siyasete çok 
hevesli olmalarından kay-
naklanan bir durumdan 
dolayı kendi siyasi parti-
lerini bırakıp başka başka 
yerlerde bulunmaları 
aslında pek kabul edilir 
bir durum değil olmasına 
rağmen başka siyasi par-
tilerde ikbal arayanlar ol-
madı mı? Oldu. Bu durum 
genç insanlar arasında 
tedirginliğe ve ümitsizli-
ğe sevk etmiş olmasına 
rağmen bu durum böyle 
böyle devam etti gitti mi? 
Evet gitti.
     Monşer: Nedir durum 
anlayamadım. Bana ne 
demek istiyorsunuz?

     Odgurmuş: 
Belki yeteri 
kadar milli şuur 
alamamış olan-
lar böyle davra-
nıyorlar demek 
biraz abartı 
olabilir ama; bir 
insanın siyasi 
tercihini ortaya 
koyması pek 
de abes karşı-
lanamaz. Şim-
di daha önce 

bulunduğu yerden ayrılan 
bu arkadaşlar kendilerine 
sanki daha iyi bir yer-yu-
va bulacaklarını (iş ikbal 
mi demeliydim) san-
dıkları yerlerde sanırım 
kendilerini oraya kabul 
ettirmek için geçmişlerine 
ve geçmişte içinde bulun-
dukları siyasi partiye ve 
onun mensuplarına ağza 
alınmadık eleştirilerde 
bulunuyorlar. Bana göre 
yanlış olan yer İşin bu 
noktasıdır.
     Tamam anladık, tüm 
kimlik ve kişiliklerinizden 
sıyrılıp çekmiş gitmişsi-
niz. Neden hala yetişti-
ğiniz, içinde senelerinizi 
verdiğiniz o eski yerinize 
eleştiriler getiriyor, hatta 
çeşitli küfürler derecesin-
de sözler söylüyorsunuz. 
İşte bu durum yakışık 
almıyor.
     Başka bir yere gitmiş 
olmanıza rağmen hala 
eski yerinizden kopa-
mıyor, bulunduğunuz 
yerden eski yerinizi de 
düzenlemeye çalışıyorsu-
nuz. Onlara akıl ve yön 
vermeye çalışıyorsunuz. 
İşte yaptığınız diğer bü-
yük yanlış da bu.
     Monşer: Canım tabi 
eleştiri getiririz. Biz hare-
kete senelerimizi verdik. 
Fakat aradığımızı bula-
madık. Gittiler iktidarın 
kapısına yamandılar. Ve 
hala da onların her dedi-
ğine evet diyerek iktidara 
payanda olmayı sürdürü-
yorlar. Bu yüzden elbette 
eleştiri getireceğiz.
     Odgurmuş: Siz mi 
aradığınızı bulamadınız. 
Daha ne istiyorsunuz? 
Pek çoğunuz bedavadan 
okullara girdiniz, bazıla-
rınız hareketin sayesinde 
Ülkücüsünüz diye devle-
tin çeşitli kademelerine 
geldiniz. 
Müdür oldunuz, genel 
müdür oldunuz, millet-
vekili oldunuz, belediye 
başkanı oldunuz, belediye 
encümenleri oldunuz. 

Yeni Yerinizden Memnun 
Değil Misiniz? -1

KENAN
EROĞLU

Bilimsel Çeşitlilik 
Masaya Yatırıldı!

Yozgat Bozok Üniversitesi Matematik Zeka Toplu-
luğu ve Türk Kadın Matematikçiler Derneği (TKMD) 
işbirliğinde düzenlenen "Kadın ve Bilim Çalıştayı", 
bu yıl 10. kez akademik dünyayı bir araya getirdi.  
Bozok Üniversitesi'nin ev sahipliğinde gerçekleştiri-
len etkinlik, matematik ve bilim dünyasında kadınla-
rın yerini ve rolünü bir kez daha gündeme taşıdı. 
     MATEMATİKSEL TEMALAR 

DERİNLEMESİNE TARTIŞILDI 
     Çalıştayın akademik bölümünde, alanında uzman 
matematikçiler tarafından cebir ve geometri temaları 
üzerine sunumlar yapıldı. 

Katılımcılar, bu önemli matematiksel disiplinlerin 
derinliklerine inerek, bilimsel gelişmeleri tartışma 
imkanı buldu. Özellikle kadın akademisyenlerin 
katkı sağladığı bu oturumlar, bilimsel düşüncenin 
çeşitliliğini ve kadının bilimsel üretimdeki rolünü 
vurguladı. 
     TOPLUMSAL CİNSİYET 

EŞİTLİĞİ GÜNDEMDE 
     Çalıştayın bir diğer önemli ayağında ise toplum-
sal cinsiyet eşitliği ele alındı. Çalıştayda düzenlenen 
panelde, kadınların iş gücüne katılımı, liderlik pozis-
yonlarındaki temsili, kadına yönelik şiddet gibi kritik 
konular masaya yatırıldı. 

Panelistler, bu sorunlara çözüm önerileri sunar-
ken, toplumsal cinsiyet eşitliği ve kadınların bilim-
deki yerinin güçlendirilmesi için çeşitli önerilerde 
bulundular. HABER MERKEZİ

Yozgat Bozok Üniversitesi 
(YOBÜ) öğretim üyesi Prof. Dr. 
Mustafa Böyükata’nın başlattığı 
ve gönüllü olarak yürüttüğü "Köy-
de Okuma Etkinlikleri" programı, 
Sorgun ilçesinin Gedikhasanlı 
Köyü’nde büyük ilgi gördü.  
     Etkinlik, Gedikhasanlı Şehit 
Mustafa Önder İlkokulu’nun 
İHO Müdürü Başöğretmen 
Alper Kapan’ın davetiyle okulda 
düzenlendi. 
     Prof. Dr. Böyükata, etkinlik 
kapsamında her sınıfta öğrenci-
lerle birebir ilgilenerek, onlara 
cesaret verici mesajlar sundu. 
“Gedikhasanlı’dan da Aziz 
Sancar çıkabilir” ve “Ben de 
yaparım” gibi mottolarla öğrenci-
lerin özgüvenlerini pekiştirmeyi 
amaçlayan Böyükata, öğrenci-
lere bilim insanlarının hayatla-
rından örnekler vererek onların 

sorularını yanıtladı. Ayrıca, 
öğretmenlerle bir araya gelerek 
okulda ve çevrede yapılabilecek 
projelere dair fikir alışverişinde 
bulundu.

 
     KÖY OKULLARININ 

AVANTAJLARI 
VURGULANDI 

     Prof. Dr. Böyükata, köy okul-
larının bireysel eğitime olanak 
sağladığını ve öğrencilere ilgi ve 
yeteneklerine göre çeşitli proje 
fikirleri geliştirebileceklerini 
belirtti. 

Köy okullarının öğrenci sayı-
sının az olması nedeniyle “butik 
okul” olarak tanımlanabileceğini, 
bu sayede eğitim kalitesinin 
artabileceğini ifade etti. 

Ayrıca, öğrencilerin geleceğe 
yönelik birden fazla yabancı dil 
öğrenme fırsatları bulduğuna da 

dikkat çekti. 
     Etkinlikte öğrencilere hediye 
kitaplar ve materyaller verildi. 
Etkinliğin önemine destek veren 
isimler arasında, Hacettepe Üni-
versitesi’nden Prof. Dr. Gültekin 
Çakmakcı, YOBÜ Ziraat Fakül-
tesi’nden Dr. Öğr. Üyesi Orhan 
Ermetin ve Tarım ve Orman 
Bakanlığı’ndan Murat Özkan da 
yer aldı. 
      YABANCI DİL 

ÖĞRENMENİN 
ÖNEMİ ANLATILDI 

     Yedinci ve sekizinci sınıf 
öğrencileriyle gerçekleştirilen 
buluşmada, günümüzde yabancı 
dil öğrenmenin önemi üzerinde 
duruldu. 

Çanakkale On Sekiz Mart Üni-
versitesi eski Rektörü Prof. Dr. 
Yücel Acer, telefonla bağlanarak 
öğrencilere farklı kültürleri tanı-

manın gerekliliğini vurguladı ve 
İngilizce kaynaklardan okumalar 
yapmalarını önerdi. Etkinliğin 
sonunda, okul öğretmenleri ve 
öğrenciler, etkinliğin kendileri 
için çok faydalı olduğunu belirtti. 

Sorgun – Gedikhasanlı Şehit 
Mustafa Önder İlkokulu/İmam 
Hatip Ortaokulu Müdürü Başöğ-
retmen Alper Kapan, Prof. Dr. 
Böyükata’ya teşekkür ederek, 
"Köyde Okuma Etkinlikleri" prog-
ramının köy çocukları ve eğitim-
ciler için büyük bir değer taşı-
dığını söyledi. Prof. Dr. Mustafa 
Böyükata, bu etkinliklerin köy 
çocukları için önemli bir fırsat 
sunduğuna inandığını belirterek, 
"Köyde Okuma Etkinlikleri"ni ge-
lecekte de devam ettireceklerini 
ve her zaman köylere giderek bu 
tür etkinlikler düzenleyeceklerini 
ifade etti. HABER MERKEZİ

Yozgat’ta Köy Okullarında 
Bilim Yolculuğu

KEVEN TEŞKİLATI 
TOPA TUTTU 

CHP 27. Dönem Yozgat Milletvekili Ali Ke-
ven, CHP Genel Merkezi'nde gerçekleştirilen 
belediye başkanları toplantısına Yozgat’tan 
katılım olmamasını eleştirdi. Keven, toplan-
tıya katılan 414 belediye başkanına karşın 
Yozgat’tan hiçbir belediyenin yer almadığını 
vurguladı ve bu durumu sert bir dille eleştirdi.

 
     TOPLANTI YAPILDI 
     CHP Genel Başkanı Özgür Özel başkan-
lığında parti genel merkezinde "Halkın Bele-
diyesi Halkın İradesi" gündemiyle belediye 
başkanları toplantısı gerçekleştirildi. Ancak, 
Yozgat’tan hiçbir belediye başkanının bu 
önemli toplantıya katılmadığı öğrenildi. Bu 
durum, CHP 27. Dönem Yozgat Milletvekili 
Ali Keven’in gündemindeydi. Keven, toplan-
tıya katılan 414 belediye başkanının arasında 
Yozgat’tan hiç kimsenin yer almadığını ifade 
etti.

Keven, Yozgat’ta son yapılan yerel se-
çimlerde CHP’nin hiçbir belediyeyi kazana-

madığını hatırlatarak, “42 belediye bulunan 
Yozgat’ta CHP olarak bir belediye bile kaza-
namadık. Elimizdeki 3 belediye başkanlığını 
da kaybettik” dedi. Keven, bu durumu şöyle 
değerlendirdi: “414 belediye başkanımızın 
genel merkezimizde yaptığı toplantıya, Yoz-
gat adına hiçbir belediye başkanı katılmamış-
tır. Yozgat’ta 42 belediye bulunan yerleşim 
biriminde, son yapılan yerel seçimlerde bir 
tane belediye başkanlığı bile kazanama-
dık. Elimizdeki 3 belediye başkanlığını da 
kaybettik.”

"İL VE İLÇE BAŞKANLARI 
 HALA DOLAŞIYOR"
 Keven, Yozgat’taki mevcut durumu eleş-

tirerek, “Ama ortada birileri hala ‘Ben il baş-
kanıyım, ben ilçe başkanıyım’ diye dolaşıyor. 
Ne dersiniz dostlar, bu işte bir anormallik yok 
mu?” şeklinde konuştu. Keven, açıklamala-
rına, “Benim içim burkuldu” ifadeleriyle son 
verdi. HABER MERKEZİ
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Erdoğan Akdağ mahallesi Şehit Murat Karataş cad. Erdoğan Akdağ mahallesi Şehit Murat Karataş cad. 
Ataşehir 2 apt No: 1/4  Kent park yanı YozgatAtaşehir 2 apt No: 1/4  Kent park yanı Yozgat

Doğru Tercih, Doğru Asansör

Ücretsiz Keşif -
Uygun Fiyat -

7/24 Servis ve Müşteri Memnuniyeti -
Kusursuz Malzeme ve İşçilik -

TSE Standartlarına Göre Asansör - 
Etiketlerinin Yeşil ve Mavi Etiket Alması

Ömer Doğru

0542 826 72 49

dogrudogru66gmail.com

Eskipazar Mahallesi Kayseri Caddesi

Şeyh Şamil Sitesi B Blok No: 15/C

Yozgat/Merkez

Doğru Tercih, Doğru Asansör

Ücretsiz Keşif -
Uygun Fiyat -

7/24 Servis ve Müşteri Memnuniyeti -
Kusursuz Malzeme ve İşçilik -

TSE Standartlarına Göre Asansör - 
Etiketlerinin Yeşil ve Mavi Etiket Alması

Ömer Doğru

0542 826 72 49

dogrudogru66gmail.com

Eskipazar Mahallesi Kayseri Caddesi

Şeyh Şamil Sitesi B Blok No: 15/C

Yozgat/Merkez

Erdoğan Akdağ mah muslubelen sokak hisar Apt 
no 11/1 merkez Yozgat

Ülkücüle-
rin bugünkü 
düştüğü / 
düşürüldü-
ğü durum 
karşısında, 
"Türk-İslâm 
Ülküsü”nü 
hayatı ve dü-
şünce dünya-
sı için temel 
ölçü kabul 
eden her 
ideâlist insa-
nın bir durum 
muhâkeme-
si  yapması 
gerekir. 
     Çünkü günümüzde-
ki ülkücülerin pek çok 
konuda ayrışma, savrul-
ma, başkalaşma, temel 
ölçülerinden uzaklaşma 
yaşadığı; 
  kardeşliğimizin, gönül-
daşlığımızın, samîmiye-
timizin birbirimize olan 
sevgimizin ve asgarî 
müştereklerimizin azal-
dığı âşikâr bir hakikattir.   
     Dünümüz ve bugü-
nümüz açısından; Türk 
milleti için gönlümüzde 
yeşerttiğimiz hayâlle-
rimizin, ideâllerimizin 
hayata yansımasında 
önemli fikrî erozyonların 
olduğu ve hayatımızın 
öncelikli hedeflerinin 
dünyevîleştiği inkâr edil-
mez bir gerçektir.
     Bu günkü hâli pür 
melalimiz devam ettiği 
müddetçe bizler ülkü-
cü camia olarak;  gerçi 
Türkiye ve dünya me-
selelerine aynı zâviye-
den bakan, dün olduğu 
gibi bugün de ölümüne  
kardeşlik yani ülküdaş-
lık hukukunu yaşayan, 
yaşatan ve aynı ideâllere 
inanan böyle bir câmiâ 
ne yazık ki artık var mı, 
yok mu tartışılır olsa 
da, biz 12 Eylül öncesini 
yaşamış kadim ülkücü-
ler olarak, meselelere 
Türk-İslâm Ülküsü pen-
ceresinden bakıyoruz ve 
bir ömür bakmaya de-
vam edeceğiz. Hâl böyle 
olunca; içinde bulun-
duğumuz Fetret Döne-
mi’nde hâl-i pür melâ-
limiz için, ya Erdoğan 
Yıldızel’in; “Anlatılmaz 
bin dert ile geçiyor çileli 
ömrüm” diye başlayan, 

"Şu simsiyah 
geceler mi, 
acep ben mi 
öksüzüm” diye 
devam eden 
ve  “Bir vefa-
sız kederinden 
eriyor garip 
gönlüm”  na-
karatıyla biten 
hicaz şarkısını 
biteviye söyle-
yeceğiz. 
      Ya da 
Kemanî Serkis 
Efendi’nin;
     “Kimseye 

etmem şikâyet ağlarım 
ben hâlime,
     Titrerim mücrim gibi 
baktıkça istikbalime.
    Perde-i zulmet çekil-
miş korkarım ikbâlime,
Titrerim mücrim gibi 
baktıkça istikbâlime.”
     diyen nihavent eseri-
ni daha uzun yıllar vird-i 
zeban edeceğiz. Veyâ 
Şerif İçli’nin;
     “Derdimi ummâna 
döktüm, âsumâna inle-
dim,
Yâre de, ağyâre de hâl-i 
derûnum söyledim,
Âşinâ yok derdime ben 
söyledin, ben inledim;
Gözlerim yollarda kaldı, 
gelmedin, çok bekle-
dim.”
     diyen hicaz şarkısını, 
ağır-aksak dilimizden hiç 
düşürmeyeceğiz.
     Neden mi? Çünkü 
günümüzde kendisine  
“Ülkücü” diyenlerin bir 
kısmının;  günlük politi-
kayı her şeyin üstünde 
görüp, inanç, ideâl ve 
mefkûrelerini geri pla-
na ittikleri; mü’minlere 
dünya ve âhiret saâdeti 
veren Yüce Dînimizin 
ahkâmını ahlâk hâline 
getir/e/medikleri, Türk 
tarihinden, Türk kültü-
ründen ve Türkolojiden 
yeterince nasiplen/e/
medikleri, akıl, irade ve 
şuur konusunda vagon 
oldukları;  millî düşün-
ce, aksiyoner hareket, 
edebiyat, medeniyet ta-
savvuru ve sivil inisiya-
tifte sınıfta kaldıkları ve 
ne yazık ki her alanda 
irtifa kaybı yaşadıkları 
için “kalite” problemine 
dûçar olduklarını görü-
yoruz.

Hâl-İ Pür Melâlimiz -1

Dr. Mehmet 
GÜNEŞ

Sorgun’da Gelecek 
İçin Büyük Adım!

Sorgun Belediye Başkanı Musta-
fa Erkut Ekinci, ilçenin kalkınma ve 
modernleşme yolunda önemli bir adım 
olarak görülen Sorgun İmar Revizyon 
Planı hakkında açıklamalarda bulundu.  
Belediye tarafından düzenlenen top-
lantıda hemşehrileriyle bir araya gelen 
Başkan Ekinci, planın ilçenin geleceği 
için kritik bir rol üstlendiğini belirtti. 
   EKSİKLİKLER GİDERİLİYOR,   

ÇALIŞMALAR HIZLANIYOR 
   Başkan Ekinci, profesyonel şehir 
plancısı firmalar tarafından hazırlanan 
imar revizyon planının, teknik eksiklik-
ler nedeniyle bazı kesimler tarafından 
yanlış yorumlandığını ifade etti. "Kötü 
niyetli kişi ve grupların manipülasyon-
larına karşı vatandaşlarımızı bilgilendir-
mek ve mağduriyetleri önlemek adına 
gereken adımları hızla atıyoruz" diyen 
Ekinci, eksikliklerin en kısa sürede gi-
derilerek planın yeniden uygulanmaya 

başlanacağını duyurdu. 
   Belediye Başkanı, planın Sorgun’un 
geleceğini garanti altına alacak ve 
ilçeyi daha modern bir yapıya kavuştu-
racak çalışmaların başlangıcı olduğunu 
belirterek şunları söyledi: "Sorgun’un 
değerlerini koruyarak hemşehrilerimi-
ze en iyi hizmeti sunmak için kararlılıkla 
çalışıyoruz. Bu sürecin sonunda ilçemi-
zi sadece modern değil, aynı zamanda 
yaşanabilir ve sürdürülebilir bir hale 
getireceğiz." 
     HALKTAN DESTEK VE 

ANLAYIŞ BEKLENİYOR 
     Başkan Ekinci, sürecin sağlıklı bir 
şekilde ilerlemesi için Sorgun halkının 
desteğine ihtiyaç duyduklarını dile 
getirdi. İlçenin bu dönemi kısa sürede 
atlatacağını belirten Ekinci, "El birliğiyle 
Sorgun’u daha yaşanabilir bir yer haline 
getireceğiz. Halkımızdan anlayış ve sa-
bır bekliyoruz" dedi. HABER MERKEZİ

Yozgat Emniyeti 
Sahada!

Yozgat Valiliği, Yozgat İl 
Emniyet Müdürlüğü Toplum 
Destekli Polislik faaliyetleri çer-
çevesinde önemli bir bilgilen-
dirme çalışması gerçekleştirdi. 
Yozgat merkez ve 13 ilçede 
yapılan etkinliklerle, toplam bin 
324 vatandaşa çeşitli güvenlik 
konularında bilgi verildi.

 
     PROJELER HAKKINDA  

BİLGİLENDİRME YAPILDI 
     Faaliyet kapsamında, vatan-
daşlara 112 Acil Çağrı Sistemi, 
KADES (Kadın Destek Uygula-
ması), UYUMA, Dolandırıcılık, 
En İyi Narkotik Polisi Anne ve 
NARVAS projeleri hakkında 
bilgilendirmeler yapıldı. Ayrıca, 
bilgilendirilen vatandaşlara 
broşürler dağıtıldı. 

     Trafik güvenliği eğitimi veril-
di Yozgat İl Emniyet Müdürlü-
ğü, eğitim çalışmalarına okullar-
da da devam etti. 6 okulda, 224 
öğrenciye trafik güvenliği ve 
kurallarına dair kapsamlı bir 
eğitim verildi. 

Eğitimin içeriğinde, genel 
trafik kuralları, yayaların sorum-
lulukları ve uyması gereken 
kurallar, bisiklet sürücülerinin 
sorumlulukları, trafik işaret 
cihazlarının önemi ve emniyet 
kemeri kullanımının gerekliliği 
gibi önemli konulara değinildi. 
     Bu tür etkinliklerin, hem va-
tandaşların hem de öğrencilerin 
güvenliğini artırmak ve bilinçli 
bireyler yetiştirmek adına bü-
yük önem taşıdığı ifade edildi.

 HABER MERKEZİ
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Yozgat Bozok Üniversite-
si, mevsimin ilk kar yağışıyla 
birlikte adeta bir tabloyu 
andıran görüntülere sahne 
oldu.  
     Kar yağışı, sabah saatle-
rinde üniversiteyi bembeyaz 
bir örtüyle sararak hem 
öğrencilerin hem de çalışan-
ların yüzlerini güldürdü. 
     Karın eşsiz güzelliğiyle yü-
rüyüş yolları, ağaçlar ve kam-
püs binaları, bir kış masalını 
anımsatan bir görünüme 
kavuştu. Sabah erken saatler-
de kar manzarasını ölüm-
süzleştirmek isteyen öğren-
ciler, fotoğraf makineleri ve 
telefonlarıyla kampüsün dört 
bir yanında anı yakalamak 
için adeta yarıştı.

 
      REKTÖRLÜKTEN 

GÜVENLİK MESAJI 
     Rektörlük tarafından 

yapılan açıklamada, kam-
püste alınan karla mücadele 
önlemlerine dikkat çekilerek, 
“Kar yağışı üniversitemizin 
doğal güzelliklerini daha da 
ön plana çıkardı. Öğrenci-
lerimizin ve çalışanlarımızın 
günlük hayatlarına güvenle 
devam edebilmeleri için 
gerekli tüm önlemler alındı” 
ifadelerine yer verildi.

 
     DOĞAL GÜZELLİK 

VE YENİ ENERJİ 
     Kar yağışıyla birlikte kam-
püsün sakin atmosferine yeni 
bir canlılık geldi. Öğrenciler 
ve çalışanlar, beyaz örtünün 
büyüsünde kışın keyfini 
çıkarmaya devam ederken, 
Bozok Üniversitesi, kış 
aylarında da estetik güzelli-
ğiyle dikkat çekmeye devam 
ediyor. 

HABER MERKEZİ

Sevgili dostlar 
selamlar, sizlere 
beni rahatsız eden 
bir konu hakkında 
kısa bir açıklama 
yapmak istiyo-
rum.  
     Bildiğiniz 
gibi kısa bir süre 
sonra 2024 senesi 
bitecek 2025’e 
gireceğiz. Yeni 
bir yıla, hepimize 
güzellikler getirir inşallah. 
Yalnız yılbaşı yaklaştığı 
zaman, ikilik çıkarmak is-
teyen, ortalığı karıştırmak 
isteyen bazı kesimler, 
her konuda oldukları gibi, 
bilinçsizce, 2024 yılına 
yakışmayan geri kalmış, 
cahilce paylaşımlar yap-
maktalar.  
     Beni zaten sosyal 
medya üzerinden insanları 
kine, nefrete, ayrımcılığa 
sevk eden paylaşım ya-
pan insanlar çok rahatsız 
ediyor. 
İlk önce bir Müslümanın 
yılbaşı ağacını neden süs-
lediğini anlamış değilim! 
Yılbaşı ağacı 31 Aralık‘ta 
yani yeni yıla girdiğimiz 
gece süslenmez! Dinine 
göre yılbaşı ağacı süsle-
yen Hristiyanlar yılbaşı 
ağacını 24 Aralık’ta süsler. 
O gece bizim dinimizde de 
kutsal olan peygamberler-
den birisi Meryem ana-
mızın oğlu Hazreti İsa’nın 
doğum günü olduğuna 
inanırlar ve bu 24 Aralık-
tır. 
Yani Hristiyanlar yılbaşı 
gecesi 31 Aralık‘ta yılbaşı 
ağaçlarını çöp tenekesi-
ne atmış olurlar. Bazı-
ları üşendi de evlerinde 
bıraktıysa belki o ağaçlar 
evlerinde duruyordur.  
     Ama yılbaşı ağacı 31 
Aralık’ta süslenmez…  
Bu konuyu bir tarafa bıra-
kalım, Noel baba olayına 
gelelim. Noel Baba’nın yıl-
başı ile hiçbir ilgisi yoktur. 
Noel baba Allah’ın yarattı-
ğı bir kuldur ve insanlara 
iyilik yapmıştır, onlara 
hediyeler dağıtmış, biraz 
da hikayede anlatıldığı-
na göre evlenme sorunu 
olan eş bulamamış kızlara 
çöpçatanlık gibi bazı faali-
yetlerde bulunmuş fakir-
lerin evlenmesine katkıda 
bulunmuştur.  
Ve bu Noel baba günü de 
Hristiyanlar 6 Aralık günü 
Noel baba kıyafetleri gi-
yerek çocuklara hediyeler 
dağıtırlar, hastalara hedi-
yeler, yaşlılara hediyeler 
dağıtırlar hastanelerdeki 
çocuklara gider onlara 
hediyeler dağıtırlar ve bu 

6 Aralık gününde 
yapılır biter yani 
yılbaşı gecesinin 
Noel Baba‘yla hiç 
ilgisi yoktur.  
     Şimdi benim 
anlamadığım bu 
insanlara iyilik 
yapmış Noel Ba-
ba’dan biz neden 
nefret ediyoruz! 
Yıllar önce yaşa-
mış bizim Nas-

reddin hocamız gibi kalbi 
güzel bir insan kimseye 
hiçbir zararı dokunmayan 
bir insan.  
     İkincisine gelince 
neden yılbaşından nef-
ret ediyoruz yeni bir yıla 
girmekten?  
     Üçüncüsü yılbaşı gece-
sinde zaten Hristiyanların 
çoktan ayın 24’ünde çöpe 
attıkları ağacı tutup da 
dinimiz Hristiyanlık olma-
masına rağmen yılbaşı 
gecesinde yılbaşı ağacı 
süslüyoruz? Bunu neden 
yapıyoruz? Her şeyi anla-
dım tamam yılbaşını yeni 
bir yıla girmenin sevinci-
ni kutlamak güzel, ama 
Müslüman olarak yılbaşı 
ağacı süslemek doğru de-
ğil, çünkü yılbaşı gününün 
yılbaşı ağacıyla hiçbir ilgisi 
yoktur, ayrıca insanlara 
yardım etmiş Noel Ba-
ba’dan nefret etmekte en 
büyük saçmalık. Neden 
bu kadar kin ve nefret 
doluyuz neden hiçbir şey 
bilmeden kendi başımı-
za hareketler yapıyoruz, 
da gereksiz düşmanlıklar 
içerisine giriyoruz! Şimdi 
dünyadan bir haberi olan 
eline telefonu almış, hiç-
bir bilgisi olmayan birisi 
açmış bir sayfa oradan bir 
Noel baba nefreti söylemi 
yapıp, yılbaşı ağacı nefreti 
söylemi yapıp bir pay-
laşım yapıyor aynı onun 
modelindeki insanlar da 
bunun peşine gidip kin 
ve nefret kusuyorlar. Hiç 
gereksiz yere hiç anlamsız 
yere.  
     Sevgili dostlar lütfen 
biraz ayak uyduralım, 
kimseden nefret etme-
yelim, kimsenin dininde 
yaptığı şeylere özenmeye-
lim, onlar nasıl bizim dini 
bayramımız da ya da özel 
kutlamalarımızda bizim 
dinimizde herhangi bir 
süslemeyi ya da herhangi 
bir dinimize uygun olan 
şeyi yapmıyorlarsa biz de
  ağaç süslemeyelim. 
Ama insanlara yardım 
etmiş bir kalbi güzel 
mitolojik insandan Noel 
Baba’dan da nefret etme-
yelim. Saygılarımla..

Yılbaşında ikilik 
çıkaranlara dikkat!

SEZEN
YILDIRIM

Bozok Üniversitesi 
Beyazlara Büründü!

Sarıkaya’da Büyük 
Altyapı Hamlesi!

Sarıkaya Belediye Başkanı 
Osman Gözan, ilçede yürütülen 
önemli projeler hakkında bilgi 
verdi. Başkan Gözan, bele-
diye ekiplerinin ilçenin farklı 
bölgelerinde çok sayıda projeyi 
sürdürdüğünü ve bu projelerin 
Sarıkaya'nın altyapısından ulaşı-
mına kadar geniş bir yelpazeyi 
kapsadığını söyledi. 
     Hafta başında başlatılan yol 
açma çalışmaları hızla devam 
ederken, Şehitler Bulvarı'na yeni 
yağmur suyu gideri ve mazgal 
montajı gerçekleştiriliyor. Ayrı-
ca, Bahçelievler Mahallesi'nde 
sel taşkın kanalı ve yol arasın-
daki peyzaj düzenlemeleri için 
dolgu ve tesviye çalışmaları 
yapılıyor. 

Başkan Gözan, "Yol altyapıla-
rını iyileştirmek, ilçe sakinleri-
mizin güvenliğini ve konforunu 
artırmak için var gücümüzle 
çalışıyoruz" dedi.

 
     KIŞ HAZIRLIKLARI 

ARALIKSIZ SÜRÜYOR 
     Kış mevsiminin yaklaşmasıy-
la birlikte, Sarıkaya Belediyesi, 
olası buzlanmalara karşı hazır-
lıklarını sürdürüyor. Belediye 
ekipleri, çatı kenarlarından buz 
sarkıtlarını temizleyerek vatan-
daşların güvenliğini sağlıyor.    

Ayrıca, ilçede meydana 

gelebilecek yangın ve kazalara 
karşı itfaiye ekipleri, her an 
hazır durumda. Başkan Gözan, 
"Kışın zorluklarıyla mücadele 
etmek için çalışmalarımızı hız 
kesmeden sürdürüyoruz" şek-
linde konuştu.

 
     ALTYAPI VE SU 

ÇALIŞMALARI 
DEVAM EDİYOR 

Sarıkaya'nın çeşitli mahallele-
rinde altyapı çalışmaları aralık-
sız devam ediyor. Kanalizasyon 
hatlarında bakım ve onarım 
işlemleri yapılırken, deforme 
olan yollar için geçici dolgu 
çalışmaları gerçekleştiriliyor.   

Başkan Gözan, "Altyapı 
yatırımlarına büyük önem veri-
yoruz. Gelecek dönemde daha 
sağlam ve verimli bir altyapı 
için hazırlıklarımızı yapıyoruz" 
dedi. Ayrıca, önümüzdeki 
dönemde kullanılmak üzere 
altyapı malzemelerinin alım ve 
stoklanması planlanıyor. 
     Başkan Gözan, "Sarıkaya'nın 
gelişimi için ekiplerimizle gece 
gündüz demeden çalışıyoruz. 
Her alanda vatandaşa hizmet 
vermeye devam edeceğiz" 
diyerek, ilçenin kalkınmasına 
yönelik kararlılıkla devam eden 
projelere olan inancını yineledi. 
HABER MERKEZİ

Hayırseverlerin desteği ile   
Kadışehri’nde çocuklar üşümeyecek 

Yozgat’ın Kadışehri İlçesi’n-
de, "Öğrencilerim Üşümesin" 
projesi kapsamında hayırsever-
ler tarafından alınan montlar, 
köy okullarında okuyan ihtiyaç 
sahibi çocuklara dağıtıldı. 
Yelten Köyü Derneği Başkanı 
Beyler Anaç ve Rafet Aslan’ın 
öncülüğünde gerçekleştirilen 
bu anlamlı proje, köylerde bü-
yük takdir topladı.

 
     KAMPANYA SES GETİRDİ 
     "Öğrencilerim Üşümesin" 
projesi çerçevesinde başlatılan 
"İyilik Senden Olsun" kampan-
yası, köy okullarında okuyan 
öğrenciler için büyük bir destek 
sağladı. Hayırsever vatandaş-
ların katkılarıyla alınan montlar, 
soğuk kış günlerinde çocukların 
üşümemesi için dağıtıldı.

 
     TEŞEKKÜR ETTİ 
     Hayırsever iş insanlarına 
desteklerinden dolayı teşekkür 
eden Yelten Köyü Derneği Baş-

kanı Beyler Anaç, projeye katı-
lanların katkılarının büyük önem 
taşıdığını belirtti. Anaç, "Ama-
cımız yavrularımızın bir nebze 
de olsa yüreklerinin ısınması. 
Bu anlamda bizlere destek olan 
kıymetli hayırseverlerimize te-
şekkür ediyoruz," dedi. Ayrıca, 
bu tür yardımların devam ede-
ceğini ve kültür ile medeniyetin 
değerlerini yaşatmaya devam 
edeceklerini vurguladı.

 
     TEBESSÜME VESİLE 

 OLUYORLAR 
     Yelten Köyü Derneği Başkanı 
Beyler Anaç, projeyle birlikte 
çocukların yüzlerinde oluşan 
sıcak tebessümlerin, bu tür 
çalışmaların ne denli önemli ve 
değerli olduğunu gösterdiğini 
söyledi. Anaç, “İyilik yapmak, 
hem insanı hem de toplumu 
daha güzel bir hale getirir. Biz 
de bu çalışmaları sürdürmeye 
kararlıyız” diye konuştu. 

EDA DEMİREL
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BiR HABER

Çorum Belediye Başkanı Dr. Halil İbra-
him Aşgın, beraberindeki heyetle KKTC 
Cumhurbaşkanı Ersin Tatar’ı ziyaret ede-
rek önemli temaslarda bulundu.

Çorum Belediye Başkanı Dr. Halil İb-
rahim Aşgın ve beraberindeki heyet, Ga-
zimağusa ilçesine bağlı kardeş şehir Be-
yarmudu Belediyesi’ne hibe edilen araç 
teslimi ve Çorum Belediyesi tarafından 
yapılan çocuk parkının açılış töreni için 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’ne (KKTC) 
gitti. Belediye Başkanı Dr. Halil İbrahim 
Aşgın ve beraberindeki heyet, Çorum'da 
önemli ziyaretlerde de bulundu.

Başkan Aşgın ve beraberindeki heyet, 
ziyaretleri kapsamında KKTC Cumhurbaş-
kanı Ersin Tatar’ı makamında ziyaret etti. 
Görüşmede, iki ülke arasındaki kardeş-
lik bağlarının güçlendirilmesi, iş birliği 
ve dayanışma vurgusu yapıldı. Belediye 
Başkanı Dr. Halil İbrahim Aşgın ve bera-
berindeki heyet Kıbrıs Barış Harekatı sıra-
sında Rumlar tarafından gerçekleştirilen 
katliamda şehit olan Muratağa, Sandallar 

ve Atlılar köylerinin anısına düzenlenen 
Atlılar Köyü Şehitliği’ni ziyaret etti. 1974 
yılında kadın, çocuk ve yaşlı ayrımı gö-
zetmeden katledilen Kıbrıs Türkleri’nin 
anısını yaşatmak ve bu acı olayları hatır-
latmak amacıyla yapılan şehitlikte dua 
edildi.

Çorum heyeti, Kıbrıs Barış Harekatı'nda 
şehit olan Türk Silahlı Kuvvetleri asker-
lerinin ve bazı Kıbrıslı Türk askerlerin 
anısına yaptırılan Boğazköy Şehitliği’ni de 
ziyaret ederek dua etti.

2023 yılında imzalanan protokol ile kar-
deş şehir olarak ilan edilen Beyarmudu 
Belediyesi’nde açılış ve araç teslimi için 
giden Belediye Başkanı Dr. Halil İbrahim 
Aşgın Beyarmudu’nda ikamet eden vatan-
daşlar tarafından ilgiyle karşılandı. Beyar-
mudu Belediye Başkanı Bülent Bebek ve 
beraberindeki heyetle birlikte Beyarmudu 
sakinleriyle sohbet eden Belediye Başka-
nı Dr. Halil İbrahim Aşgın’a vatandaşlar 
kendilerine verdikleri desteklerden dola-
yı teşekkür ettiler. İHA

Kayseri Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. 
Memduh Büyükkılıç; dünya standartlarında 
tesislere sahip, Uluslararası Dağ Kurtarma 
Komisyonu ICAR'a üye olan Türkiye'deki ilk 
kayak merkezi olan Erciyes Kayak Merke-
zi'nde kayak sezonunun açıldığını duyurdu.

Dünyanın ve Türkiye'nin sayılı kayak 
merkezlerinden olan Erciyes Kayak Merke-
zi'nde, 2024-2025 Kayak Sezonu açıldı. Kay-
seri'nin simgesi, Türkiye'nin incisi olan kış 
turizm merkezi Erciyes'te 2024-2025 Kayak 
Sezonu'nun açıldığını duyuran Büyükşehir 
Belediye Başkanı Dr. Memduh Büyükkılıç, 
zirvede gazetecilere açıklamalarda bulun-
du. Bereketin merkezinde olduklarını belir-
ten Başkan Büyükkılıç, "Kar geldi, bereket 
geldi. 

Sezonumuzu bugün itibarıyla başlatı-
yoruz. Şehrimize, ülkemize, kayak sever 
dostlarımıza hayırlı olsun. Erciyes Kayak 
Merkezi dünya standartlarında Türkiye'de 
bir numara olan merkez, 19 mekanik tesis, 
40 pist, 120 kilometre pist uzunluğumuz ile 
gün boyunca istediğiniz noktalarda geçiş 
yapıp, kayak yapabilirsiniz" dedi.

Erciyes'in geçtiğimiz yıl ziyaretçi reko-
ru kırdığını hatırlatan Büyükkılıç, sözlerini 
şöyle sürdürdü:

"Geçen sene 2,5 milyon misafirimiz 
olmuştu, bu sene erken sezonu açarak 

daha çok katlayacağız. 20 yıl içerisinde 
de sezonu en erken başlattığımız dönemi 
yaşıyoruz. Karı ile suyu ile termal turizmi ile 
yüksek irtifa merkezi ile değişik sporlara 
ortam sağlayan Erciyes'teyiz. Otel sayısın-
da ve yatak kapasitesindeki artışla, ulaşım 
kolaylığı ile İstanbul'dan çıkan bir kayak 
severin, 1 saat içerisinde uçakla Kayseri'mi-
ze gelip, ardından 20 dakikada otoban gibi 
yollarımızla kayak merkezimize ulaşacak. 
Burada konfor var, kalite var, güler yüz var, 
uygun fiyat ile de hizmet söz konusu, ekibi-
mi kutluyorum."

Başkan Büyükkılıç, dünyanın dört bir 
tarafından turistlerin Erciyes Kayak Mer-
kezi'ne geldiğini kaydederek, "Charter 
seferleri devam ediyor. 

Polonya, Ukrayna, Çekya, Belarus, 
Danimarka ve İsveç gibi kuzey ülkeler 
de eklenmiş oldu. Daha sonraki süreçte 
İngiltere, Brezilya, Arjantin'den kayak sever 
dostlarımız olacak. Uluslararası bir ortam 
ve kayak merkezimizde değişik etkinliklere 
fırsat veriyoruz, geçen sene 30'un üzerinde 
etkinliğe ve yarışmalara zemin hazırladık. 

Bu sene de keyifli bir ortamda eğlene-
rek, kayak yaparak, dinlenerek zamanımızı 
değerlendireceğiz. Hemşehrilerimize ve 
ulusal, uluslararası boyutta tüm insanlara 
hizmet edeceğiz" diye konuştu. İHA

Yozgat’ın Boğazlıyan ilçesinde altyapıdan 
üstyapıya kadar pek çok projeyi hayata geçi-
ren Belediye Başkanı Gökhan Coşar, ilçede 
sürdürülen çalışmalar hakkında açıklamalarda 
bulundu.  
     Başkan Coşar, "Hava koşulları ne olursa 
olsun, ilçemizin dört bir yanında büyük bir 
gayretle çalışmalarımızı sürdürüyoruz" diyerek, 
belediyenin tüm alanlarda hizmetlerini aksat-
madan devam ettirdiğini vurguladı.

 
     YOĞUN ÇALIŞMA TEMPOSU 
     Başkan Coşar, Boğazlıyan’ın gelişimi için 
altyapı ve üstyapı alanlarında yoğun bir çaba 
gösterdiklerini belirtti. "Belediye ekiplerimiz, 
ilçemizin çeşitli mahallelerinde altyapı yeni-
leme ve üstyapı düzenlemeleri gibi projelere 
hızla devam etmekte. 

Bizim için hava şartları engel teşkil etmiyor; 

halkımıza daha iyi hizmet verebilmek adına 
çalışmalarımız aralıksız sürecek" dedi. 
     İlçe genelinde yapılan projelerin, hem 
Boğazlıyan’ın daha modern bir yapıya kavuş-
masına hem de vatandaşların yaşam standart-
larının iyileşmesine önemli katkılar sağladığını 
belirten Başkan Coşar, Belediye olarak çalış-
malarının her aşamasını titizlikle takip ettikleri-
ni de sözlerine ekledi.

 
     GELECEK İÇİN KARARLI ADIMLAR 
     Belediye ekiplerinin özverili çalışmalarının 
ilçeye büyük değer kattığını ifade eden Coşar, 
"Boğazlıyan’ın geleceği için atacağımız her 
adımda halkımızın refahını göz önünde bulun-
duruyoruz. 

Altyapıdan üstyapıya kadar her projede 
hedefimiz, ilçemizi daha yaşanabilir bir hale 
getirmek" şeklinde konuştu. HABER MERKEZİ

Yozgat İl Jandarma Komutanlığı 
Trafik Jandarması, Yozgat-Mer-
kez ilçesindeki Alparslan Türkeş 
Huzurevi’nde çalışan personel ve 
huzurevinde bakım gören vatan-
daşlara yönelik trafik güvenliği 
eğitimi düzenledi. 
     Seminerde, katılımcılara trafik 
güvenliğini artırmaya yönelik 
çeşitli konular aktarıldı. Eğitimde, 
yaya geçitlerinin doğru kullanımı, 
emniyet kemeri takma alışkanlığı-
nın kazandırılması, sürücülerin hız 
limitlerine uyma sorumluluğu ve 
geçiş üstünlüğüne sahip araçların 
önceliği gibi önemli trafik kuralları 
ele alındı.  
     Eğitim, katılımcılara trafik gü-
venliği konusunda bilinç kazandır-
mayı ve yollarda güvenli bir ortam 
oluşturmayı amaçladı. 
     Yozgat İl Jandarma Komutanlığı, 
bu tür eğitimlerin devam edeceğini 
ve toplumun farklı kesimlerine ula-
şarak trafik güvenliği konusunda 
farkındalık sağlamayı sürdürecek-
lerini duyurdu. HABER MERKEZİ

Boğazlıyan’da Çalışmalar  

Tam Gaz
Çorum Belediyesi heyetinden 
Kıbrıs çıkartması

Erciyes'te kayak 
sezonu başladı

Yozgat’ta Eğitimler
Devam Ediyor!
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Altındağ’da Temizlik 
Seferberliği

Altındağ Belediyesi, ilçe 
genelindeki temizlik çalışma-
larına hız kesmeden devam 
ediyor. Temizlik İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri, son olarak 
Güneşevler Mahallesi'nde 
kapsamlı bir temizlik sefer-
berliği başlattı. 

Ekipler, mahalle genelin-
deki ana arterlerdeki cadde 
ve sokakları detaylı bir şekil-
de temizledi. 
Güneşevler Mahallesi’nin 
Mehmet Akif Ersoy, Malazgirt 
ve Şehit Pilot Korcam cadde-
lerinde gerçekleştirilen temiz-
lik çalışmalarında, sokaklar 

çöplerden arındırıldı. Ekipler, 
yol ve kaldırımları yıkayarak 
temizlerken, çöp konteyner-
leri de dezenfekte edildi. Ma-
hallede yapılan bu temizlik 
çalışmaları, bölgedeki çevre 
temizliği ve sağlıklı yaşam 
alanlarının oluşturulması adı-
na önemli bir adım oldu. 
     Altındağ Belediyesi, ilçe 
genelinde başlattığı temizlik 
seferberliği kapsamında, 
cadde ve sokakların temizli-
ğiyle birlikte çöp toplama ve 
geri dönüşüm çalışmalarına 
da önem veriyor. 

 HABER MERKEZİ

Mamak Belediye-
si’nin ilçeye kazandır-
dığı önemli hizmet-
lerden biri olan Aile 
Merkezleri, yeni eğitim 
öğretim sezonunu gör-
kemli bir törenle açtı. 

Akdere Bilim ve Sa-

nat Merkezi Aile Mer-
kezi’nde düzenlenen 
açılış töreniyle start 
alan yeni dönemde, 
yüzlerce kişiye meslek 
ve sanat eğitimi veri-
lecek.  

HABER MERKEZİ

Mamak Belediyesi, 
Kızılcaköy bölgesin-
de yıllardır çözüle-
meyen tapu sorununu 
çözerek büyük bir 
projeyi hayata geçi-
riyor. 2986 dönümlük 
arazi üzerine kurula-
cak Kızılcaköy Sanayi 

Sitesi, hem yerel eko-
nomiyi canlandıracak 
hem de 20 bin kişiye 
istihdam sağlayacak. 
Proje, Mamak’ın 
sosyal ve ekonomik 
yapısını tamamen 
değiştirecek. 
HABER MERKEZİ

Cumhuriyet Halk 
Partisi (CHP) Ankara 
İl Başkanlığı, 30 Kasım 
Cumartesi günü Etimes-
gut ilçesindeki Korkut 
Ata Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde İl Danışma 
Kurulu toplantısı düzen-
ledi.  HABER MERKEZİ

Etimesgut Belediye 
Başkanı Erdal Be-
şikcioğlu, Etimesgut 
Belediyesi’ne ait 100. 
Yıl Cumhuriyet Kültür 
Merkezi’ndeki Kent 

Tiyatrosunda, Beledi-
ye bünyesinde hizmet 
veren kreşlere giden 
öğrencilere özel bir 
etkinlik düzenledi. 
HABER MERKEZİ

Çamlıdere Bele-
diyesi, geçmişte atıl 
durumda olan ve 
kullanılamaz hale ge-
len Osman Sancak 
Düğün Salonu’nu 
yenileyerek halkın 
hizmetine sundu.  
HABER MERKEZİ

YENİMAHALLE’DEN KÜLTÜR 
VE SANATA DESTEK

Yenimahalle Belediyesi Meslek 
Edindirme ve Hobi Kursları (YENİMEK), 
kursiyerlerine unutulmaz bir deneyim 
yaşattı. İlçenin dört bir yanında meslek 
ve hobi eğitimi alan 550 kursiyer, 25 
Ekim’de vizyona giren “Bir Cumhuriyet 
Şarkısı” filmini izlemek üzere sinema 
salonlarına götürüldü. Çoğu kursiyer için 
bu etkinlik, ilk sinema deneyimi oldu.

 
     CUMHURİYETİN MODERNLEŞME 

SÜRECİ BEYAZ PERDEYE TAŞINDI 
     1930’lu yılların modernleşen Türki-
ye’sini anlatan film, kursiyerler tarafından 
A City ve Armada AVM sinema salonla-
rında büyük bir ilgiyle izlendi. Film ön-
cesi, Yenimahalle Belediyesi tarafından 
katılımcılara patlamış mısır dağıtıldı. 
Sinema deneyimini ilk kez yaşayan kur-
siyerler, etkinliğin kendileri için çok özel 
bir anı olduğunu ifade ederek mutluluk-
larını dile getirdi.

     Etkinlikte Yenimahalle Belediye 
Başkanı Fethi Yaşar’a teşekkürlerini su-
nan kursiyerler, “Bugün bizlere sinema 
keyfini yaşatan başkanımıza ve belediye 
ekibine minnettarız. Film çok etkileyiciy-
di. Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün sanata 
ve sanatçıya verdiği değeri bir kez daha 
görme şansı bulduk” dediler.

 
     BELEDİYE SANATA DESTEĞİNİ 
SÜRDÜRÜYOR 
     Yenimahalle Belediye Başkanı Fethi 
Yaşar, etkinlik hakkında yaptığı açıkla-
mada, “Sanat ve kültür, toplumun ilerle-
mesinde çok önemli bir yere sahiptir.

 Vatandaşlarımızın bu tür etkinliklerle 
buluşması bizim için büyük mutluluk. 
Kursiyerlerimizin filmden keyif alması, 
bizim için en büyük kazançtır. Yenima-
halle Belediyesi olarak sanata ve sanat-
çıya desteğimizi sürdüreceğiz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Mamaklı Kadınlar 
Meslek Öğreniyor

CHP’LİLER ETİMESGUT’TA 

BULUŞTU

Küçük kalpler 
tiyatro sahnesinde

Düğün salonuna 
kavuştular

MAMAK BELEDİYESİ’NDEN 
BÜYÜK YATIRIM

Yozgatlı Dernekler Federasyonu 
tarafından düzenlenen 8. Gelenek-
sel Halil Ünler Futbol Turnuvası, 
final maçıyla sona erdi. Turnuva, 
hafta sonu oynanan yarı final karşı-
laşmalarıyla tamamlandı.

 
     3’ÜNCÜLÜK 

MAÇI OYNANDI 
     Yozgatlı Dernekler Federasyonu 
tarafından düzenlenen turnuvada, 
3’üncülük maçı Kızılkoca ile Genç 
Kazankayalılar Derneği arasında 
oynandı. 6-2’lik skorla kazanan 
Genç Kazankayalılar Derneği, tur-

nuvayı 3’üncü olarak tamamladı.
 

     ŞAMPİYON GENÇ 
EYMİRLİLER OLDU 

     14.00’te başlayan finalde ise 
Genç Eymirliler Kültür Yardım-
laşma ve Dayanışma Derneği ile 
Cihanpaşa Köyü Sosyal Yardımlaş-
ma, Dayanışma ve Kültür Derne-
ği karşı karşıya geldi. Oldukça 
çekişmeli geçen maçta, 3-2’lik 
skorla galip gelen Genç Eymirliler 
Derneği, turnuvanın şampiyonu 
olarak kupayı kazandı. 

HABER MERKEZİ

TURNUVA ŞAMPİYONU 
GENÇ EYMİRLİLER OLDU

Altındağ Belediyesi, istihda-
mı artırmaya yönelik önemli 
bir adım attı ve Altınköprü 
Kariyer Destek Merkezi’ni 
hizmete açtı. Başkent Millet 
Bahçesi içerisinde bulunan 
merkez, iş arayan vatandaş-
lar ile işverenleri bir araya 

getirerek, iş gücü piyasasın-
da önemli bir köprü işlevi 
görüyor.  Altınköprü Kariyer 
Destek Merkezi, iş arayanlara 
kriterlerine uygun iş ilanları 
sunarak, kurumsal firmaların 
iş arayanlarla buluşmasını 
sağlıyor.  HAMER MERKEZİ

Altındağ istihdama 
destek veriyor
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Ankara Su ve Kanalizasyon İdaresi 
(ASKİ), Etimesgut’un altyapı sorunlarını 
çözmek için ilçeye 210 milyon TL yatırım 
yaptı. Bağlıca Bulvarı, Zirve ve Kürşat 
Caddelerini kapsayan proje kapsamında 
toplam 3 kilometre atık su (kanalizas-
yon) hattı ve 4,5 kilometre yeni yağmur 
suyu hattı inşa edildi. Altyapı yenileme-
siyle aşırı yağışlarda meydana gelen su 
taşkınları ve sel riskine son verilmesi 
hedefleniyor.

 
     ETİMESGUT’TA SEL 

 SORUNU ÇÖZÜME KAVUŞUYOR 
     Bağlıca Mahallesi’nin ana arteri Bağ-
lıca Bulvarı ile yoğun kullanılan Zirve ve 
Kürşat Caddelerinde yetersiz altyapı ne-
deniyle sık sık sel ve su baskınları yaşa-
nıyordu. Bu durum hem trafiği aksatıyor 

hem de vatandaşları mağdur ediyordu. 
ASKİ ekiplerinin yaptığı incelemeler 
sonucunda bölgede yeterli kapasitede 
atık su hattı bulunmadığı tespit edilerek, 
yoğun yapılaşmanın ihtiyaçlarına cevap 
verecek yeni altyapı planlaması yapıldı.

 
     TOPLAM 7,5 KİLOMETRE 

 HAT İMALATI TAMAMLANDI 
    ASKİ Genel Müdürü Memduh Aslan 
Akçay, projeyle ilgili şu bilgileri paylaştı: 
“Bağlıca Bulvarı’nda 164,5 milyon TL, 
Zirve ve Kürşat Caddelerinde ise 45,5 
milyon TL’lik yatırımla toplam 210 
milyon TL’lik altyapı çalışmasını tamam-
ladık. Proje kapsamında 3 kilometre atık 
su ve 4,5 kilometre yağmur suyu hattı 
inşa ettik. Bu yatırımlar sayesinde böl-
gede yaşanan sel ve taşkın sorunlarını 

çözüme kavuşturmayı hedefliyoruz.”
 

     ANKARA GENELİNDE ALTYAPI 
 YATIRIMLARI SÜRÜYOR 

     Genel Müdür Akçay, ASKİ’nin sadece 
Etimesgut’ta değil, Ankara’nın 25 ilçesin-
de kapsamlı altyapı yatırımları yaptığını 
belirtti. Akçay, “Son yıllarda artan şiddet-
li yağışlar şehir sellerine neden oluyor. 
Bu kapsamda riskli bölgelerde yağmur 
suyu hattı projelerimizi hızlandırdık. 
Ayrıca, ekonomik ömrünü tamamlamış 
ve imar parselleri altında kalmış atık su 
hatlarını yeniliyor, bazı bölgelerde bir-
leşik çalışan yağmur ve atık su hatlarını 
ayrıştırıyoruz. Modern bir altyapı ile 
Ankara’yı 21. yüzyıla yakışır bir başkent 
haline getirmeyi amaçlıyoruz” dedi. 
HABER MERKEZİ

27. Ankara Tiyatro Festivali 
kapsamında, Keçiören Belediye-
si minik tiyatroseverleri unutul-
maz oyunlarla buluşturuyor. 
Keçiören Belediyesi, her yaştan 
tiyatroseveri bir araya getirdiği 
etkinliklerine çocuklar için özel 
oyunlarla devam ediyor. Festival 
kapsamında Bozüyük Belediye 
Tiyatrosu tarafından sahnele-
nen “Kalbimdeki Pervane” adlı 
çocuk oyunu, Necip Fazıl Kısa-
kürek Tiyatro Salonu’nda minik 
izleyicilerle buluştu. Oyunun 
yönetmenliğini Kıvanç Pehliva-
noğlu, senaristliğini ise İlknur 
Durmaz üstlendi. 
     Resim, müzik ve tiyatro 
unsurlarını bir araya getiren tek 

perdelik oyun, çocuklar tara-
fından büyük bir ilgiyle izlendi. 
Tepegöz teknolojisi ile sahnele-
nen “Kalbimdeki Pervane”, bir 
çocuğun oyuncak bebek evinde 
keyifli vakit geçirirken yalnız 
kalması ve bu süreçte zamanın 
iyileştirici gücüyle yeniden mut-
luluğu bulmasını konu aldı.

 
     “HERKES İÇİN TİYATRO 

  ZAMANI” SLOGANI 
     Keçiören Belediyesi, “Herkes 
İçin Tiyatro Zamanı” sloganıyla 
çocuklara tiyatroyu sevdirmeyi 
ve kültürel etkinliklere katılımla-
rını artırmayı amaçlıyor. Önü-
müzdeki günlerde sahnelene-
cek olan “Hacivat Karagöz” ve 

“Keloğlan ve Dr. Sihirbaz” adlı 
oyunlar da minik tiyatroseverler 
için perdelerini açacak. 
Keçiören Belediye Çocukları 
sanatla buluşturuyor. 
     Keçiören Belediye Başkanı 
Turgut Altınok, etkinliklerle ilgili 
yaptığı açıklamada, “Çocukları-
mızı sanatla buluşturmak ve on-
ların kültürel gelişimlerine katkı 
sağlamak öncelikli hedefimizdir. 
Tiyatro, sadece eğlendiren 
değil, aynı zamanda öğreten ve 
duygulara dokunan bir sanat da-
lıdır.  Festival kapsamında minik 
tiyatroseverlerimizi birbirinden 
güzel oyunlarla buluşturmaya 
devam edeceğiz” dedi. 

HABER MERKEZİ

Çamlıdere Belediyesi, 
geçmişte atıl durumda olan 
ve kullanılamaz hale gelen 
Osman Sancak Düğün Sa-
lonu’nu yenileyerek halkın 
hizmetine sundu. 

Yapılan inşaat çalışmala-
rıyla modern bir görünüme 
kavuşan düğün salonu, 
Çamlıderelilerin düğün, 
nişan, nikah, toplantı ve 
konferans gibi etkinlikleri 
için artık kullanılabilir hale 
geldi. 
    Çamlıdere Belediye Baş-
kanı Adem Ceylan, düğün 
salonunun yenilenmesiyle 

ilgili yaptığı açıklamada, 
"Geçmişte atıl bırakılan 
ve mezbelelik bir hal alan 
Osman Sancak Düğün 
Salonu'nu, gerekli inşaat 
çalışmalarını yaparak yeni-
den inşa ettik ve halkımızın 
hizmetine sunduk." dedi. 

 Yenilenen düğün salonu, 
modern tasarımı ve konforlu 
iç mekanıyla dikkat çekiyor. 
Geniş ve ferah bir alana sa-
hip olan salonda, aynı anda 
yüzlerce kişi ağırlanabiliyor.      

 Ayrıca, salon son tekno-
loji ışık ve ses sistemleriyle 
donatılarak her türlü etkinlik 

için uygun hale getirildi. 
     Başkan Ceylan, yenilenen 
düğün salonunun Çamlıde-
re halkına hayırlı olmasını 
dileyerek, "Hemşehrilerimiz 
artık düğün, nişan, nikah, 
toplantı ve konferans gibi 
toplu organizasyonlarını 
rahatlıkla gerçekleştirebile-
cekleri modern bir mekâna 
sahip oldu. Çamlıdere 
Belediyesi olarak, halkımızın 
ihtiyaçlarını karşılamak ve 
yaşam kalitesini artırmak 
için çalışmaya devam ede-
ceğiz." ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Mamak Belediyesi’nin ilçeye 
kazandırdığı önemli hizmetlerden 
biri olan Aile Merkezleri, yeni eğitim 
öğretim sezonunu görkemli bir 
törenle açtı. Akdere Bilim ve Sanat 
Merkezi Aile Merkezi’nde düzen-
lenen açılış töreniyle start alan yeni 
dönemde, yüzlerce kişiye meslek ve 
sanat eğitimi verilecek. 
     Törende konuşan Mamak Be-
lediye Başkanı Veli Gündüz Şahin, 
kursiyerlere başarı dileklerinde 
bulunarak, kadınların el emeği göz 
nuru ürünlerini satabilecekleri özel 
bir satış alanı oluşturacaklarını müj-
deledi. Başkan Şahin, “Aile Merkez-
lerimiz sadece eğitim veren bir yer 
değil; aynı zamanda kadınlarımızın 
sosyalleştiği, üretkenliğini artırdığı 
ve ekonomik anlamda güç kazandığı 
bir platform. Yeni dönemde daha 
büyük işler başaracağımıza inanıyo-
rum” dedi.

 
     ONLARCA KURS İMKANI 
     Akdere Bilim ve Sanat Merkezi 
Aile Merkezi’nin açılışına, Mamak 
Belediye Başkanı Veli Gündüz Şa-
hin’in yanı sıra başkan yardımcıları, 

meclis üyeleri, Mabel yönetim kurulu 
üyeleri, Mamak muhtarları ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. Merkezde 
bu yıl dikiş, giyim, örgü, spor, el sa-
natları gibi pek çok alanda eğitimler 
verilecek. 

Hobiden meslek edinmeye 
uzanan geniş yelpazedeki kurslar 
sayesinde farklı yaş ve meslek 
gruplarından kursiyerler hem sosyal-
leşebilecek hem de yeni beceriler 
kazanarak iş hayatına atılma fırsatı 
bulacak.

 
     MAMAK AİLEMİZ BÜYÜYOR 
     Kadınların üretim yaparak aile 
bütçelerine katkı sunmasının önemi-
ne değinen Başkan Şahin, “Kursları-
mız, girişimci kadınlarımızın önünü 
açarken pek çok başarı hikâyesine 
de ev sahipliği yapacak. Bu süreçte 
kadınlarımızın aktiviteleri artacak ve 
Mamak ailemiz daha da büyüyecek” 
dedi. 
     Mamaklı kadınlara çağrıda bulu-
nan Başkan Şahin, tüm kurslara katıl-
maları ve merkezlerden faydalanma-
ları için davette bulunarak sözlerini 
sonlandırdı. HABER MERKEZİ

www.66yozgat.com

ASKİ’den Etimesgut’a 
Büyük Yatırım

Çocuklar Tiyatro 
ile Buluşuyor

Düğün salonuna 
kavuştular

Mamaklı Kadınlar 
Meslek Öğreniyor
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Polatlı Müftülüğü
Gençlere dokunuyor

    

Yunanistan,Hakan Fidan’ın 
Konuşmasından Rahatsız Oldu.

     Türkiye Cum-
huriyeti Dışişleri 
Bakanı Fidan’ın Batı 
Trakya Türk toplu-
muna sahip çıkan 
sözleri Yunanis-
tan’da rahatsızlık 
yarattı
    Konuyla ilgili 
olarak basın açıkla-
ması yapan Avrupa 
Batı Trakya Türk 
Federasyonu (ABT-
TF) Başkanı Halit 
Habip Oğlu, “Ana-
vatanımızın bizlere koşulsuz 
sahip çıkması ülkemizde bazı 
çevreleri oldukça rahatsız 
etmişe benziyor.
     Nasıl ki ülkemiz Arna-
vutluk’taki Yunan azınlığına 
sahip çıkıyor, onların hakları-
nı gözetiyor ve haklarının ko-
runması ve geliştirilmesi için 
Arnavutluk ile görüşüyorsa 
anavatanımız da aynısını 
bizler için yapıyor”dedi. Ve 
şöyle devam etti;
     “Türkiye Cumhuriyeti 
Dışişleri Bakanı Hakan Fidan, 
Türkiye Büyük Millet Meclisi 
(TBMM) Plan ve Bütçe Ko-
misyonu’nda yaptığı ko-
nuşmada Batı Trakya Türk 
toplumuna da atıfta bulundu.
     Batı Trakya Türk azınlığı 
ve On İki Adalar’da yaşayan 
soydaşların Yunanistan’la 
ilişkilerde öncelik verdikle-
ri konulardan biri olduğunu 
belirten Fidan, Batı Trakya 
Türk azınlığının sorunlarının 
çözülmesinin takipçisi olduk-
larını ifade etti.
  Fidan, 8 Kasım’da Atina’da 
gerçekleştirdiği resmi ziya-
rette Yunanistan Dışişleri 
Bakanı Yorgos Yerapetritis ile 
görüşmüş, ikili ve heyetler 
arası toplantının ardından 
yapılan ortak basın toplantı-
sında mevkidaşıyla görüşme-
sinde Yunanistan’da yaşayan 
Türk azınlığın ve soydaşların 
sorunlarını, talep ve beklen-
tilerini de gündeme getirdik-
lerini dile getirmişti.
     Yerapetritis de Fidan ile 
yaptıkları görüşmede azınlık-
lar konusunu da ele aldıkları-

nı ve azınlıkların iki 
ülke arasında dost-
luk köprüsü olmasını 
arzu ettiklerini, her 
iki ülkenin de tüm 
vatandaşlarına ya-
salar önünde eşitliği 
sağlamakla yükümlü 
olduğunu ifade etmi-
şi.
     Yunan diplomatik 
kaynakları, Dışiş-
leri Bakanı Fidan’ın 
Batı Trakya’da “Türk 
azınlık” ve On İki 

Adalar’daki “soydaşlar” ile 
ilgili açıklamalarına tepki 
göstererek, Lozan Antlaşma-
sı’nın Batı Trakya’da yalnız-
ca “Müslüman azınlık”tan 
bahsettiğini, Türkiye’nin bu 
bağlamda “var olmayan bir 
ulusal azınlık”tan söz etme-
sinin uluslararası hukukun 
uygulanmasına aykırı oldu-
ğunu, Yunanistan’ın tüm va-
tandaşlarına yasalar önünde 
eşitlik politikalarını sürdür-
meye devam edeceğini ileri 
sürdü.
     Yayınladığı basın bildiri-
sinin sonunda,Avrupa Batı 
Trakya Türk Federasyonu 
(ABTTF) Genel başkanı Halit 
Habip Oğlu, “Anavatanımızın 
bizlere koşulsuz sahip çık-
ması ülkemizde bazı çevre-
leri oldukça rahatsız etmişe 
benziyor. 
     Bu çevreler ülkemiz ve 
anavatanımız arasında pozitif 
gündemin geliştirilmesine 
yönelik çaba ve adımla-
rı bilinçli olarak engelleme 
derdindeler. Nasıl ki ülkemiz 
Arnavutluk’taki Yunan azın-
lığına sahip çıkıyor, onların 
haklarını gözetiyor ve hak-
larının korunması ve geliş-
tirilmesi için Arnavutluk ile 
görüşüyorsa anavatanımız da 
aynısını bizler için yapıyor. 
     Batı Trakya Türk toplumu 
olarak ülkemiz ve anavata-
nımız arasındaki iyi ilişkilerin 
artarak sürdürülmesini des-
tekliyor, bu pozitif gündemin 
sorunlarımızın çözümüne 
olumlu yansımasına dair 
ümidimizi koruyoruz.” dedi.

DOĞAN 
TUFAN

MAMAK BELEDİYESİ’NDEN 
BÜYÜK YATIRIM

Polatlı İlçe Müftülüğü, lise ve 
üniversite öğrencileriyle düzenlediği 
buluşma programında gençlerin 
manevi gelişimine katkı sağlamayı 
hedefliyor. 

Gençlik Koordinatörlüğü öncülü-
ğünde gerçekleştirilen etkinlik, Polatlı 
GSB Gençlik Merkezi'nde yoğun 
katılım ile gerçekleşti. Programa, 
Polatlı İlçe Müftüsü Selami Bayrakçı, 
Şube Müdürü Muhammed Kapoğlu, 
manevi danışmanlar ve imam-hatipler 
katıldı.

 
     GENÇLERLE SAMİMİ 

BİR SOHBET ORTAMI 
     Polatlı Müftüsü Bayrakçı, genç-
lerle samimi bir atmosferde sohbet 
ederek, onların sorularını yanıtladı. 
Sohbette, gençlerin manevi ve ahlaki 
gelişimlerine katkı sağlayacak önemli 

konular ele alındı. Müftü Bayrakçı, 
gençlerin karşılaştığı zorluklarla ilgili 
önerilerde bulunarak, onların sorunla-
rına duyarlı bir yaklaşım sergiledi. 
     Programda, gençlerin yaşadı-
ğı güncel sorunlar tartışıldı ve bu 
sorunlara karşı alınabilecek önlemler 
konuşuldu. Polatlı Müftüsü Bayrak-
çı, gençlerin karşılaştığı zorluklarla 
nasıl başa çıkabilecekleri konusunda 
faydalı öneriler sundu. 
     Polatlı İlçe Müftülüğü, gençlerin 
manevi gelişimlerini desteklemek 
için çeşitli etkinlikler düzenlemeye 
devam ediyor. Gençlik merkezleri, 
Kur'an kursları ve gençlik kampları 
gibi faaliyetlerle gençlerin sosyal 
hayata katılımını ve manevi değerler-
le gelişimini sağlamak için çalışma-
larına hız kesmeden devam ediyor. 
HABER MERKEZİ

Mamak Belediyesi, 
Kızılcaköy bölgesinde 
yıllardır çözülemeyen tapu 
sorununu çözerek büyük 
bir projeyi hayata geçiriyor. 
2986 dönümlük arazi üzerine 
kurulacak Kızılcaköy Sanayi 
Sitesi, hem yerel ekonomiyi 
canlandıracak hem de 20 bin 
kişiye istihdam sağlayacak. 
Proje, Mamak’ın sosyal ve 
ekonomik yapısını tamamen 
değiştirecek. 
    Mamak Belediye Baş-
kanı Murat Şahin, seçim 
vaatleri arasında yer alan 
Kızılcaköy Sanayi Sitesi’nin 
hayata geçirilmesiyle önemli 
bir sorunun çözüldüğünü 
vurguladı. Başkan Şahin, “Bu 

proje sadece tapu sorununu 
çözmekle kalmıyor, Mamak’ı 
Ankara’nın cazibe merkezi 
haline getiriyor. 

Bölge halkına iş kapısı 
açıyoruz, Mamak’ı kalkındırı-
yoruz” dedi.

 
     SANAYİ SİTESİ 

NELER SUNACAK? 
     Kızılcaköy Sanayi Sitesi, 
modern sanayi alanlarının 
yanı sıra sosyal tesislerle 
donatılacak. 
•Sanayi Alanları: 200 ve 400 
metrekarelik işletmelere 
uygun alanlar 
•Sosyal Tesisler: Motel, spor 
alanları, araç muayene istas-
yonu (TÜVTÜRK), cafe 

•Altyapı ve Çevre Çözümle-
ri: Katı atık tesisi, depolama 
alanları, imalathaneler 
Proje, bölge halkının ihtiyaç-
larını yerinde karşılayarak 
Ankara’nın trafik sorununa da 
çözüm sunacak.

 
     TAPU SORUNU 

ÇÖZÜLDÜ, 
ÇALIŞMALAR 
BAŞLIYOR 

     İmar süreci tamamlanan 
projede altyapı çalışmalarına 
hemen başlanacak. 

Mamak Belediyesi, Anka-
ra Büyükşehir Belediyesi ile 
iş birliği yaparak su, elektrik, 
kanalizasyon ve yol düzenle-
melerini hızla tamamlayacak. 

Başkan Şahin, “Mamakımı-
zın geleceğini birlikte inşa 
ediyoruz. Kızılcaköy Sanayi 
Sitesi, Mamak için büyük bir 
dönüm noktası olacak” diye-
rek, projede emeği geçenle-
re teşekkür etti.

 
     MAMAK İÇİN 

BÜYÜK KAZANIM 
     Kızılcaköy Sanayi Sitesi, 
bölgeye yatırımcı çekerek 
yerel ekonomiyi canlan-
dırmayı hedefliyor. Sosyal 
ve ekonomik etkileriyle 
Mamak’ı daha yaşanabilir 
bir ilçe haline getirecek bu 
proje, ilçe sakinlerinden 
de büyük destek görüyor. 
HABER MERKEZİ

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
Ankara İl Başkanlığı, 30 Kasım Cu-
martesi günü Etimesgut ilçesindeki 
Korkut Ata Kongre ve Kültür Merke-
zi'nde İl Danışma Kurulu toplantısı 
düzenledi. 

Parti programını yenileme ve 
geleceğe dair hedeflerini belirleme 
amacıyla gerçekleştirilen toplantı-
ya, CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Ulaş Karasu, CHP Ankara İl Başkanı 
Ümit Erkol, Ankara Milletvekili Umut 
Akdoğan, Eski Adalet Bakanı Seyfi 
Oktay, Eski Milletvekili Levent Gök, 
Etimesgut Belediye Başkanı Erdal 
Beşikcioğlu ve birçok CHP yetkilisi 
katıldı.

 
     TOPLANTIYA YOĞUN KATILIM 
     Toplantıda, CHP Genel Başkanı 
Özgür Özel hakkında başlatılan 
soruşturmadan, partiye yönelik oluş-

turulmaya çalışılan korku iklimine 
kadar birçok önemli konu gündeme 
geldi. CHP Ankara İl Başkanı Dr. 
Ümit Erkol, parti üyelerine parti 
içi gelişmeler ve ülke gündemini 
değerlendirdi.

 
     KREŞLER KONUSUNDA GERİ 

ADIM ATILMAYACAK 
     Etimesgut Belediye Başkanı Erdal 
Beşikcioğlu, konuşmasında CHP 
Genel Başkanı Özgür Özel hakkın-
da açılan soruşturmayı eleştirdi ve 
“Düşüncenin Üstesinden Geleme-
yip, Düşünenin Üstesinden Gelmek 
İlkelliktir” diyerek tepkisini dile 
getirdi. 

Ayrıca, belediyeleri için büyük 
öneme sahip olan kreşler konusuna 
da değinen Başkan Beşikcioğlu, 
“Kreş konusunda bir adım geri 
atılmayacak. Ailelerin ve çocukların 

yanında olmaya devam edeceğiz” 
şeklinde konuştu. Beşikcioğlu, özel-
likle çalışan annelerin hayatlarını 
kolaylaştırmaya yönelik kreş hizmet-
lerinin devam edeceğini vurguladı.

 
      ULAŞ KARASU’DAN 

 KRİTİK AÇIKLAMA 
      Toplantıda söz alan CHP Genel 
Başkan Yardımcısı Ulaş Karasu, 31 
Mart seçimlerinin ardından yaşa-
dıkları zorlukları ve yargı sopasıyla 
karşılaştıkları engellemeleri dile 
getirdi. 

Karasu, “Cumhuriyet Halk Partisi, 
İçişleri Bakanlığına dilekçe verilerek 
kurulmuş bir parti değildir. Bizim ku-
rucumuz Mustafa Kemal Atatürk’tür 
ve onun izinden gitmeye devam 
edeceğiz” diyerek, CHP’nin halk 
için hizmet etmeye devam edeceği-
ni belirtti. HABER MERKEZİ

CHP’LİLER ETİMESGUT’TA 

BULUŞTU
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Etimesgut Belediye Başkanı 
Erdal Beşikcioğlu, Etimesgut Be-
lediyesi’ne ait 100. Yıl Cumhuriyet 
Kültür Merkezi’ndeki Kent Tiyatro-
sunda, Belediye bünyesinde hiz-
met veren kreşlere giden öğren-
cilere özel bir etkinlik düzenledi. 
Başkan Beşikcioğlu, çocuklara 
tiyatro sahnesini tanıtarak, onla-
rın sanata olan ilgisini artırmayı 
hedefledi.

 
     TİYATRO SAHNESİNDE 

  EĞLENCELİ BİR GÜN 
     Çocuklar, ilk kez tiyatro sah-
nesini ve kulisini görmek üzere 
100. Yıl Kültür Merkezi’ni ziyaret 
etti. Etkinliğe, Etimesgut Belediye 
Başkanı Erdal Beşikcioğlu, Başkan 
Yardımcısı Ebru Keyvan, Sosyal 
Destek Hizmetleri Müdürü Ali 
Coşar, Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürü Kübra Pekdoğan ve Belediye 
kreşlerinde görevli öğretmenler 
katıldı. Kent Tiyatrosu oyuncula-

rı ve personeli tarafından güler 
yüzle karşılanan çocuklar, sahne 
detayları, kostümler ve ışık-ses 
düzeni hakkında bilgi aldı. 
     Başkan Beşikcioğlu, çocuklarla 
birlikte sahneye çıkarak, farklı 
kostümlerle onlara unutulmaz 
anlar yaşattı. 

Çocuklar, tiyatro dünyası hak-
kında bilgiler edinirken, Başkan 
Beşikcioğlu'nun sürpriz kostüm 
değişimleriyle keyifli bir zaman 
geçirdi.

 
     SANATIN GELECEĞE 

  KATKISINI ANLATTI 
Başkan Beşikcioğlu, etkinlik sıra-
sında yaptığı konuşmada, “Ço-
cuklar bizim geleceğimiz. Onların 
gelişimleri için sanat ve spor 
alanlarında atılan her adımın çok 
değerli olduğuna inanıyorum. 

Tiyatro, hayatın kendisidir. Ço-
cuklarımızın tiyatro ile tanışmaları, 
yaşlarına uygun oyunlara katılma-

ları ve izlemeleri onlara çok şey 
katacaktır. 

Sanata olan ilgileri arttıkça, 
kişisel gelişimlerine de katkı sağ-
lamış olacağız. Umarım bu güzel 
evlatlarımızla daha sık bir araya 
geliriz,” dedi.

 
     TİYATRONUN 

  BÜYÜSÜ ÖNEMLİ 
     Çocuklar, tiyatro sahnesini 
gezdikten sonra Kent Tiyatrosu 
oyuncuları ile eğlenceli oyunlar 
oynadı. Günün sonunda, hem ço-
cuklar hem de öğretmenleri, Baş-
kan Beşikcioğlu ve Kent Tiyatrosu 
ekibine teşekkürlerini iletti. 
     Başkan Beşikcioğlu’nun dü-
zenlediği bu etkinlik, Etimesgut’ta 
sanata olan ilgiyi artırmayı ve 
çocukların tiyatro dünyasına olan 
meraklarını pekiştirmeyi amaçla-
dı. Etkinlik, çocuklar için unu-
tulmaz bir deneyim haline geldi. 
HABER MERKEZİ

Altındağ Belediyesi, istihdamı artır-
maya yönelik önemli bir adım attı ve 
Altınköprü Kariyer Destek Merkezi’ni 
hizmete açtı. Başkent Millet Bahçesi 
içerisinde bulunan merkez, iş arayan 
vatandaşlar ile işverenleri bir araya 
getirerek, iş gücü piyasasında önem-
li bir köprü işlevi görüyor.

 
     İSTİHDAMA KATKI 

  SAĞLAYAN YENİ MERKEZ 
     Altınköprü Kariyer Destek Merke-
zi, iş arayanlara kriterlerine uygun iş 
ilanları sunarak, kurumsal firmaların 
iş arayanlarla buluşmasını sağlıyor.   

  Merkez, başvuran vatandaşlara iş 
arama süreçlerinde rehberlik eder-
ken, işveren firmalarla iş arayanları 
doğrudan bir araya getiriyor. İş ara-
yanlar, merkeze gelerek veya 0312 
507 01 99 numaralı telefondan bilgi 

alabiliyorlar.  Altınköprü Kariyer Des-
tek Merkezi, iş arayan vatandaşlar 
için toplu iş görüşmeleri düzenliyor. 
Bu görüşmelerde firma yetkilileri, 
aradıkları işçi niteliklerini ve çalışma 
koşullarını iş arayanlara detaylı bir 
şekilde anlatıyor. İş arayanlar ise, 
akıllarındaki soruları sorma fırsatı 
buluyor ve başvuru formlarını doldu-
rarak, ön görüşme aşamasına geçi-
yorlar. 

Uygun kriterleri sağlayan vatan-
daşlar ise işveren firmalar tarafından 
istihdam ediliyor.

 
     BAŞKAN TİRYAKİ: İSTİHDAMA 

  KATKI SAĞLAMAKTAN 
   MUTLULUK DUYUYORUZ 

     Altındağ Belediye Başkanı Dr. 
Veysel Tiryaki, Altınköprü Kariyer 
Destek Merkezi’nin istihdama önemli 

bir katkı sunduğunu belirtti. Başkan 
Tiryaki, "Kariyer Destek Merkezimiz, 
iş arayan vatandaşlarımıza rehberlik 
ederken, işveren firmalar ile vatan-
daşlar arasında köprü görevi görü-
yor. Toplu iş görüşmeleri sayesinde 
süreç hızlanıyor ve vatandaşlarımızın 
soruları yanıtlanarak, daha hızlı bir 
şekilde işe yerleştirilmeleri sağlanı-
yor. İstihdama katkı sağlamak bizim 
için büyük bir mutluluk,” dedi. 
      Başkan Tiryaki, şimdiye kadar 
100’den fazla kişinin iş bulmasına 
yardımcı olduklarını belirterek, 
"Kariyer Destek Merkezimizde, iş 
arayanların eğitimine, ihtiyaçları-
na ve hayallerine uygun iş ilanları 
sürekli olarak güncelleniyor. Üretime 
katılmak isteyen herkesi merkezimi-
ze bekliyoruz,” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, hasta çocuklara 
duyarlılığını bir kez daha göster-
di. Daha önce birçok SMA hastası 
çocuğa destek veren Başkan Şahin, 
bu kez West Sendromu hastası 6 
yaşındaki Taha Emir için yardım elini 
uzattı. Taha Emir’in ailesinin yüksek 
tedavi masraflarını karşılamakta zor-
lanmasının ardından Başkan Şahin, 
Kaşcı ailesini ziyaret ederek yardım-
da bulundu.

 
     TAHA EMİR İÇİN 

MADDİ YARDIM 
     Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, 6 yaşındaki Taha 
Emir’in sağlık durumu hakkında 
bilgi almak için ailesini evlerinde 
ziyaret etti. Taha Emir, West Sendro-
mu nedeniyle hareket edemiyor ve 
sürekli yatağa bağımlı. Başkan Şahin, 
burada bir belediye başkanı olarak 
değil, bir insan olarak bulunduğunu 
vurgulayarak, “Ben sizin kardeşini-

zim, ağabeyinizim; akraba olmak için 
kan bağına gerek yok,” dedi.

 
     AİLEYE DESTEK VERDİ 
     Başkan Şahin, Taşcı ailesinin 
maddi yükünü hafifletmek için Taha 
Emir’in ihtiyaç duyduğu evde bakım 
hizmeti için maddi yardımda bu-
lundu. Yardımın Mamak Belediyesi 
bütçesinden yapılmadığını, tama-
men şahsi katkı olduğunu belirten 
Şahin, ailenin bu zorlu süreçte yalnız 
olmadığını hissettirmek istediğini 
ifade etti. 
     Taha Emir’in ailesine destek 
olmanın bir sorumluluk olduğunun 
altını çizen Başkan Şahin, insanlık 
adına yapılan bu tür yardımların 
önemine dikkat çekti.

 Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, her zaman olduğu 
gibi, sosyal sorumluluk projeleriyle 
de vatandaşlarının yanında olmaya 
devam edeceğini vurguladı. 
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Küçük kalpler 
tiyatro sahnesinde

Taha Emir’e 
Yardım Eli

Altındağ istihdama 
destek veriyor

Ankara'da gençlik çalışmaları ile 
yapay zekâ bir araya geliyor. "Genç-
lik ve AI: Yenilikçi Gençlik Çalış-
maları Üretme Yolculuğu" projesi 
için önemli bir adım atıldı ve proje 
ortaklarıyla birlikte imzalar atıldı.    

Ankara Kalkınma Ajansı’nın 
2024 Yılı Sosyal Yenilik ve Sosyal 
Kalkınma Teknik Destek Progra-
mı kapsamında hayata geçirilen 
proje, gençlerin dijital becerilerini 
geliştirmeyi ve teknolojiyle entegre 
projeler üretmeyi hedefliyor.

 
      YAPAY ZEKA DESTEKLİ 

GENÇLİK ÇALIŞMALARI 
BAŞLIYOR 

     Ankara Gençlik ve Spor İl 
Müdürü Mustafa Çelik ve Ankara 
Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri Dr. 
Duhan Kalkan, bu yenilikçi projeye 
dair sözleşmeyi imzalayarak, yapay 
zekâ destekli araçların gençlik 
çalışmalarında kullanılacağı süreci 
başlatmış oldular.

 Proje sayesinde gençlere dijital 
beceriler kazandırılacak ve gençlik 
projelerinin daha geniş kitle   lere 
ulaşması sağlanacak.

 
     EĞİTİM PROGRAMLARI İLE 

TEKNOLOJİ BULUŞUYOR 
     Proje kapsamında yapılacak 
eğitimler, yapay zekânın yaratıcı 
süreçlere entegrasyonu, otomatik 
tasarım araçları kullanımı, gör-
sel materyallerin yapay zekâ ile 
tasarımı ve video üretim süreçlerini 
kapsayacak. Bu eğitimler, gençlik 
çalışanlarının teknolojiyi daha etkili 
bir şekilde kullanmalarını sağlaya-
rak, yenilikçi ve yaratıcı projeler 
üretmelerine yardımcı olacak. 
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Gençlik ve Yapay 
Zeka Buluşuyor

Engel Tanımayan 
Gençler Yarıştı

Kahramankazan Belediyesi Engel-
siz Yaşam Merkezi kursiyerleri Baran 
Arda Usta ve Rıza Metin, Ankara'da 
düzenlenen eskrim organizasyonun-
da gösteri maçlarıyla yeteneklerini 
sergiledi. Genç eskrimciler, başarılı 
performanslarıyla izleyicilerden bü-
yük alkış aldı.

    Kahramankazan Belediyesi 
Engelsiz Yaşam Merkezi, engelli 
bireylerin sosyal hayata katılımını 
sağlamak ve yeteneklerini geliştirmek 
amacıyla çeşitli kurslar düzenliyor. 
Eskrim kursu da bu kurslardan biri 
olarak dikkat çekiyor. Baran Arda ve 
Rıza, antrenörleri Yiğit Demir eşli-
ğinde yoğun bir çalışma sürecinden 
geçerek bu organizasyona katıldı. 

     Kahramankazan Belediye Başkanı 
Selim Çırpanoğlu, genç eskrimcileri 
tebrik ederek, “Engel tanımayan 
gençlerimizle gurur duyuyoruz. Baran 
Arda ve Rıza'nın başarısı, bizlere 
engelsiz bir toplum için daha çok ça-
lışmamız gerektiğini hatırlatıyor. Her 
zaman yanınızdayız.” dedi. Başkan 
Çırpanoğlu, antrenör Yiğit Demir'e de 
emeklerinden dolayı teşekkürlerini 
iletti. 
     Antrenör Yiğit Demir, öğrencileri-
nin başarısından duyduğu mutluluğu 
ifade ederek, “Öğrencilerimin azmi 
ve çalışkanlığı beni çok mutlu etti. 
Onların başarıları, tüm toplum için ör-
nek teşkil ediyor.” şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZİ
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PORPORSS GURURLANDIK! GURURLANDIK! 
DÜNYA BİRİNCİLERİ YOZGAT’TAN 

Yozgatlı öğrenciler, 
dünya çapında düzenlenen 
Uluslararası Caribou Mate-
matik Yarışması’nda büyük 
bir başarıya imza atarak 
dünya birincisi oldular.     

Kanada merkezli yapılan 
yarışmaya 34 ülkeden 9 bin 
890 öğrenci katıldı. Yoz-
gat’tan katılan beş öğrenci, 
tüm soruları doğru cevap-
layarak dünya birincisi 
oldular.

 
   TEBRİKLER 

ÇOCUKLAR 
   Yozgat’tan yarışmaya 
katılan öğrenciler; Ahmet 
Ağan, Bora Çenesiz, Elif 
Erva Aksoy, Talha Şenol ve 
Kerem Akgün, Uluslararası 
Caribou Matematik Ya-
rışması’nda birinci olarak 
büyük bir başarıya imza 
attılar. 

34 ülkeden 9 bin 890 

öğrencinin 
katıldığı 
bu prestijli 
yarışmada, 
Yozgatlı 
öğrenciler 
tüm soru-
ları doğru 
yanıtlayarak 
dünya şam-
piyonluğunu 
kazandılar.

 
     GURUR   

DUYDUK 
     Yozgat İl 
Milli Eğitim 
Müdürü 
İsmail Altınkaynak, öğren-
cileri ve öğretmenlerini 
tebrik ederek başarılarını 
kutladı. 

Altınkaynak, yaptığı açık-
lamada, “Dünya çapında 
düzenlenen Uluslararası 
Caribou Matematik Ya-

rışması’nda tüm soruları 
doğru cevaplayarak dünya 
birincisi olan öğrencileri-
mizi ve danışman öğret-
menlerimiz Meltem Murat 
ile Mukaddes Ünal’ı tebrik 
eder, başarılarının devamı-
nı dileriz,” ifadelerine yer 
verdi. Eda DEMİREL

Yozgat Belediyesi Bozoks-
por, Karadeniz deplasmanında 
Pazarspor’a 2-1 yenilerek alt 
sıralardan kurtulma şansını bir 
kez daha erteledi. 

Sezona kötü bir başlangıç 
yapan ve deplasman maçların-
da istediği sonuçları alamayan 
Bozokspor, Pazarspor kar-
şısında aldığı bu yenilgiyle 
düşüşünü sürdürdü.

 
     SKORU KORUYAMADI 
     Karşılaşmaya hızlı başlayan 
Yozgat Belediyesi Bozokspor, 
16. dakikada Gökhan Erdöl’ün 
attığı golle 1-0 öne geçti.      

Golden sonra oyunu kontrol 
altında tutmaya çalışan Bo-
zokspor, ilk yarının sonlarına 
doğru Pazarspor’un baskısı-
na direnemedi. 45. dakikada 
Pazarspor oyuncusu Mustafa 

Sol’un golüyle durum 1-1 oldu 
ve ilk yarı bu skorla tamam-
landı.

 
     İKİNCİ YARIDA 

PAZARSPOR ÜSTÜNLÜĞÜ 
ELE ALDI 

     İkinci yarıya etkili başlayan 
Pazarspor, oyunun temposunu 
artırarak üstünlüğü ele geçir-
di. Bozokspor ise savunmada 
direnç gösterse de kontra 
ataklarla etkili olmaya çalıştı. 

Karşılaşmanın 82. dakika-
sında bir kez daha sahneye 
çıkan Mustafa Sol, attığı golle 
Pazarspor’u 2-1 öne geçirdi. 
     Yediği golün ardından 
beraberlik için tüm hatlarıyla 
saldıran Bozokspor, pozisyon 
bulmakta zorlandı. 

Son dakikalarda yapılan 
oyuncu değişiklikleri de sonuç 

vermeyince, Yozgat Belediyesi 
Bozokspor sahadan mağlup 
ayrıldı.

 
     DEPLASMAN KABUSU 

 DEVAM EDİYOR 
     Bu sonuçla birlikte Yozgat 
Belediyesi Bo-
zokspor, deplas-
man fobisini kı-
ramamış oldu. 
Alt sıralardan 
kurtulma 
mücade-
lesi veren 
kırmızı-siyahlılar, 
ligdeki kritik 
dönemeçte puan 
kayıplarına devam 
ederek taraftarları-
nı üzdü. 

HABER 
MERKEZİ

KARADENİZ KARADENİZ 
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SORGUN BELEDİYESPOR SORGUN BELEDİYESPOR 
ÇIKIŞ ARIYORÇIKIŞ ARIYOR

TFF Böl-
gesel Amatör 

Ligi 5. Grup’ta mü-
cadele eden Sorgun Be-
lediyespor, evinde ağır-
ladığı ASD Eflanispor 

karşısında 90+7. 
dakikada yediği 

golle 2-1 mağlup 
oldu. Kritik 

puan mü-
cadele-
sinde 
saha-
dan eli 

boş ayrılan 
Sorgun 
temsilcisi, 
alt sıralar-
dan kurtul-
ma şansını 

bir kez daha 
kaçırdı.

 
     İLK 

YARIDA 
 GERİDE 
KALDI 

     Sorgun İlçe 
Stadyumu’nda 

oynanan karşılaşmaya 
mutlak galibiyet paro-
lasıyla çıkan Sorgun 
Belediyespor, maçın ilk 
yarısında beklenen per-
formansı sergileyemedi. 

Konuk ekip ASD 
Eflanispor, 32. dakikada 
Oğuz Eken’in kaydettiği 
golle 1-0 öne geçti ve ilk 
yarı bu skorla tamam-
landı.

 
     SON DAKİKA 

 GOL YEDİ 
     İkinci yarıda topar-
lanmaya çalışan Sorgun 
Belediyespor, baskısını 
artırarak gol arayışını 
sürdürdü. 

90. dakikada eşitliği 
sağlayan Sorgunspor, 
bu golle büyük sevinç 
yaşadı. 

Ancak maçın uzatma 
dakikalarında ASD Efla-
nispor’dan Erkan Kılıç’ın 
attığı golle büyük bir şok 
yaşadı. 90+7. dakikada 
gelen bu golle Sorgun 

Belediyespor, sahadan 
2-1’lik mağlubiyetle 
ayrıldı.

 
     ALT SIRALARDAN 

 KURTULMA 
 ÇABASI SÜRÜYOR 

     Son sıralardan kur-
tulmak için büyük önem 
taşıyan maçtan puansız 
ayrılan Sorgun Bele-
diyespor, ligdeki kötü 
gidişatını sürdürüyor. 
Taraftar desteğine rağ-
men istediği sonuçları 
elde edemeyen Sorgun 
ekibi, önümüzdeki 
haftalarda toparlanarak 
alt sıralardan kurtulmayı 
hedefliyor. Sorgun Bele-
diyespor taraftarları, haf-
talardır alınan mağlubi-
yetlerin ardından büyük 
bir üzüntü yaşıyor. 

Takımın Bölgesel 
Amatör Lig 5. Grup'taki 
kötü gidişatı, taraftar-
ların moralini bozmuş 
durumda.
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